
 

2024

Pudelfullmäktige 
12 april 2025 
HANDLINGAR 
SVENSKA PUDELKLUBBEN



 

   

Sida  av 2 43

      Innehållsförteckning

Delegater        3 
Dagordning       4 
Verksamhetsberättelse            5 
      Styrelsen       5 
      Allmänt        6 
      Avdelningar, sektioner och ombud     7                      

Kommittéer:        
      Samordningskommittén    10 
      Kommunikationskommittén             11 
      Avel- och uppfödningkommittén            16           
      Tävlingskommittén             26 
       

Slutord                      28 
        

Balansrapport      29  
Resultatrapport     31 
Förvaltningsberättelse    33  
Revisionsberättelse    34 

Verksamhetsplan     35  
Förslag till rambudget     37  

Valberedningens förslag   39 

Proposition stadgar           42



 

   

Sida  av 3 43

Norra 
Beatrice Utterström 
Mathilda Lindberg 
Viktoria Eriksson 
Caroline Pettersson 
Sara Orädd 

Mellansvenska  
Anna Malmström 
Berith Eliasson 
Carina Enberg 
Cecilia van der Meulen 
Christina Sohlman 
Helena Hörkeby 
Lisa Björk 
Linn Hedin Blom 
Mariana Näslund 
Mia Borg 
Reija Hyttinen 
Sofia Nandrup 

 

Västra  
Annika Gripencreutz  
Helene Hällgren 
Elin Thundal 
Katharina Garcia Blüme 
Malin Särnbratt 
Mona Stenholm 
    
Södra  
Christel Tevin 
Lene Strandvad   
Cecilia Hörnlund  
Kicki Nielsen  
Barbro Hagersten  

Övriga inbjudna  
Malin Hult 
Sara Nordin 
Kerstin Johansson 
Bengt Forshult 
Charlotta Sandell 
Jenny Havenäs 
Catrina Kinde 
Johanna Bäckström 

Centralstyrelsen 
Maria Dellham  
Fredrik Nilsson 
Lena Petri 
Lillan Holmberg 
Stefan Mörk  
Aleksandra Palumbo 
Frida Nordlander 
Mona Plånborg Grenholm 
Johanna Hampf 
Doris Backe 
Camilla Waltersson 
Marika Pontén  
Ann-Louise Lindgren 

Susanne Gustafsson (adjungerad 
kassör i CS)

     Delegater till Svenska Pudelklubbens fullmäktige
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Fullmäktigemötet öppnas av styrelsens ordförande/
vice ordförande eller av styrelsen utsedd person. 
Fullmäktigemöte avslutas av styrelsens ordförande 
eller, om denne inte är närvarande, av 
fullmäktigemötets ordförande. Vid ordinarie 
fullmäktigemöte ska följande ärenden förekomma.  

1. Justering av röstlängd.  

2. Val av ordförande för fullmäktigemötet.  

3. Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet. 

4. Val av två justerare som tillsammans med 
mötesordförande ska justera protokollet. De valda 
justerarna är dessutom rösträknare.  

5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av 
vald delegat och av personer enligt § 7 mom. 6.  

6. Fråga om fullmäktigedelegaterna blivit 
stadgeenligt kallade.  

7. Fastställande av dagordningen.  

8. Styrelsens verksamhetsberättelse med balans- 
och resultaträkning, redogörelse för arbetet med 
avelsfrågor samt revisorernas berättelse.  

9. Fastställande av balans- och resultaträkning samt 
beslut om enligt dessa uppkommen vinst eller 
förlust.  

10. Styrelsens rapport om de uppdrag föregående 
fullmäktigemöte givit till styrelsen.  

11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.  

12.  A. Beslut om styrelsens förslag till 
verksamhetsplan.  
B. Beslut om styrelsens förslag till 
rambudget.  
C. Beslut om medlemsavgifter för 
kommande verksamhetsår.  

13. Val av ordförande, ordinarie ledamöter och 
suppleanter i styrelsen enligt § 8 samt beslut om 
suppleanternas tjänstgöringsordning.  

14. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter 
enligt § 9 i dessa stadgar.  

15. Val av valberedning enligt § 10 i dessa stadgar.  

16. Beslut om omedelbar justering av punkterna 
13-15.  

17. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till 
fullmäktige eller som av avdelning anmälts till 
styrelsen för behandling av fullmäktige.  

Fullmäktige avslutas. 

Information: 

Nästa års  Pudelfullmäktige

     

     Dagordning
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       Verksamhetsberättelse för 2024

Centralstyrelsens verksamhetsberättelser för 
2024 
Sammansättning 
Ordförande Maria Dellham (Mandat till 2026)  
Vice ordförande Fredrik Nilsson (Mandat till 2026)  
Sekreterare (protokollförande) Lillan Holmberg (Mandat 
till 2025) 
Ledamot Stefan Mörk (Mandat till 2026) 
Ledamot Mona Plånborg Grenholm (Mandat till 2026)  
Ledamot Lena Petri (Mandat till 2025)  
Ledamot Johanna Hampf (Mandat till 2025)  
Ledamot  Aleksandra Palumbo (Mandat till 2025)  
Ledamot Doris Backe (Mandat till 2026)  
Första Suppleant Marika Pontén (Mandat till 2025)  
Andra Suppleant Camilla Waltersson (Mandat till 2026)  
Tredje Suppleant Frida Nordlander (Mandat till 2026)  
Fjärde Suppleant: Ann-Louise Lindgren (Mandat till 2025) 

Kassör  
(adjungerad) Susanne Gustafsson 

Firmatecknare 
Vice ordförande och kassör har varit föreningens 
firmatecknare. 

Arbetsutskott (AU)   
Maria Delham 10 april - 23 april, 13 augusti - 
Fredrik Nilsson 23 april - 
Lena Petri 10 april - 
Stefan Mörk 10 april -13 augusti  

Revisorer 
Bengt Forshult och Kerstin Johansson  

Revisorsuppleanter  
Inger Hildebrand och Christina Hermansson  

Valberedning  
Jenny Havenäs (Sammankallande) (Mandat till 2025) 
Carina Enberg (Mandat till 2025)  
Charlotte Sandell (Mandat till 2026)  

Pudelfullmäktige 
Föregående fullmäktige hölls den 7 april 2024.  

Sammanträden  
Centralstyrelsen har under året haft 17 protokollförda 
möten, varav ett via Messenger/telefon och ett fysiskt 
möte.
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År 2024 har varit ett händelserikt år som präglats av 
både planerade uppdrag och oväntade 
arbetsuppgifter som tillkommit under året. En av de 
mest tidskrävande och betydelsefulla insatserna för 
Centralstyrelsen har varit arbetet med den nya 
rasstandarden, som trädde i kraft den 1 augusti. 
Franska pudelklubben, som ansvarar för pudelns 
rasstandard, har tidigare varit tydliga med att endast 
fem enfärgade varianter skulle vara godkända. I april 
publicerades dock en ny rasstandard där antalet 
godkända färger utökades från fem till totalt 16, 
inklusive flerfärgade varianter. Detta innebar en 
omfattande informationsinsats på mycket kort tid. 
På mindre än fyra månader behövde vi kommunicera 
förändringen till våra medlemmar och uppfödare 
samt säkerställa att domarna var informerade och 
förberedda. 
Vi har haft ett nära samarbete med andra aktörer 
inom hundvärlden, däribland de nordiska 
pudelklubbarna, ras- och specialklubbar samt 
Svenska Kennelklubben (SKK). Genom digitala möten 
och gemensamma initiativ har vi utbytt kunskap, 
diskuterat alla rasers utveckling och arbetat för att 
säkerställa sunda och hållbara riktlinjer för att 
bibehålla bra pudeluppfödning. 
RAS blev under året granskat och godkänt av SKK. 
Under hösten startade vi klubbens första 
uppfödarutbildning, ett betydelsefullt initiativ för att 

stärka kunskapen inom rasen. Intresset var stort, 
och närmare 200 deltagare anmälde sig. 
Utbildningen har huvudsakligen genomförts digitalt, 
vilket har möjliggjort en bredare tillgänglighet och 
deltagande från hela landet. 
Som avslutning anordnar vi fysiska träffar där 
deltagarna får möjlighet att praktiskt jämföra och 
analysera utifrån vår rasstandard. Att introducera en 
ny utbildning innebär också att vi ställs inför nya 
frågor och utmaningar längs vägen. Därför kommer 
vi att genomföra en utvärdering av utbildningen för 
att identifiera förbättringsområden och 
vidareutveckla konceptet inför framtiden. 

Under 2024 ökade antal registrerade pudlar, slår 
man ihop alla storlekarna skulle pudlarna ligga som 
nummer 2 totalt bland alla skk registrerade 
hundraser. 

Klubben hade 4116 medlemmar i december 2024.

         Allmänt

2023 2024

Toy 115 (plats 99) 119

Dvärg 570 (plats 21) 613 (plats 14)

Mellan 596  (plats 19) 582 (plats 16)

Stor 385 (plats 28) 430
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NORRA AVDELNINGEN 

Medlemsantal 24-12-31: 569 

Norras styrelse: 
Mathilda Lindberg (Ordförande), Beatrice Utterström 
(Vice ordförande), Camilla Moqvist (Sekreterare), Ann 
Hammarström (Kassör), Olivia Steinholtz, Gunilla 
Sundling, Christel Sjödin (Ledamöter) Maria Wassberg, 
Christina Gunillasson (Suppleanter) 
Ombud: 
Umeå Ulrica Fessé, Örnsköldsvik Kristina Rajala och  
Johanna Sandström, Piteå Denise Lundholm, Luleå/
Boden Frida Nordlander, Skellefteå Yvonne Söderlund, 
Östersund Kia Bergbo och Chris Forsström 
Aktiviteter 
Pudelklubben Norra har sponsrat 7 hundar med 200 kr 
vardera för utfört BPH. Norra arrangerar inget eget BPH 
utan sponsrar vid inskickad av bevis om utfört BPH.  

Ombuden har anordnat pudelpromenader, tematräffar 
pälsvård, klippkurs, ringträning. Aktiviteter arrangeras 
av ombuden men styrelsen har varit medarrangör vid 
vissa aktiviteter. 
Officiell utställning i Luleå 2024-05-25 
Domare: Svein Björnes, Danmark 
Totalt antal anmälda hundar: 82 st 

Officiell utställning i Vännäs 2024-06-09 
Domare: Christina Johansson, Norge 
Totalt antal anmälda hundar: 69 st 

Officiell utställning i Sjulnäs 2024-07-20 
Domare: Michael Coad, Storbritannien 
Totalt antal anmälda hundar: 81 st 

Officiell utställning i Gnarp 2024-10-06 
Domare: Johan Andersson och Alexandra  
Drott Staedler, Sverige 
Totalt antal anmälda hundar: 103 st 

      Avdelningar, sektioner och ombud

Svenska Pudelklubben är uppdelat på fyra avdelningar från norr Dll söder. Under 2024 har de Dllsammans med 
sekDonerna och ombuden haK akDviteter såsom kurser, föreläsningar och annat i allt från pudelns skötsel, 
pudelpromenader, läger Dll utställningar och BPH. Avdelningarna och deras sekDoner och ombud har arbetat Dllsammans 
för aP främja pudelrasen, erbjuda utbildningar och akDviteter. 

Läs mer i verksamhetsberäPelserna på respekDve avdelnings hemsida.
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SÖDRA AVDELNINGEN 

Medlemsantal 24-12-31: 645 

Södra styrelse: 
Cecilia Hörnlund (ordförande), Kicki Nielsen (Vice 
ordförande, Sekreterare), Barbro Hagersten (Kassör), 
Marie Öhberg, Torgny Hedvall, Alexis Malmkvist, Nancy 
Andreassen (Ledamöter), Caroline Riveros och 
Michaela Angel  (Suppleanter) 

Aktiviteter 
Pudelns Dag 1 september 2024 Sextiofem besökare tog 
sig till Hässleholmsgården med sina pudlar av olika 
storlekar och färger. Här kunde de prova på agility, 
rallylydnad, dogparkour och uppletande under 
vägledning av instruktörer. Det fanns också möjlighet 
att få pälsvårdstips, att fotografera sin hund och prova 
utställningsträning med lite tips o råd. Vid lunchtid 
såldes grillad korv till självkostnadspris och vi bjöd på 
kaffe hembakad kaka. Tipspromenaden var som vanligt 
uppskattad liksom lotteriet, båda två med fina priser till 
vinnarna. 

BPH i Örkelljunga 25 maj och Saxnäs camping den 3 maj 
På brukshundklubben i Örkelljunga deltog sju pudlar 
deltog och på Saxnäs camping första dagen på vår 
Pudelweekend deltog några av lägrets pudelekipage i 
beskrivningen. På vår pudelweekend fick deltagarna 
möjlighet att prova på och att träna aktiviteter såsom 
Rallylydnad, Agility, Specialsök/Nosework och Spår 
alltifrån nybörjare till mer vana ekipage Vi anordnade en 
tvådagars kurs Nosework i Bjärnum norra Skåne 
Klippkurs Vardagsvård 1-2 juni 24 augusti Pudelklubben 
har anordnat två klippkurser för medlemmar som ville 
lära sig hur man klipper en vardagsfrisyr på sin pudel. 
En i Lund juni och en i Kalmar i augusti. På kurserna 
gicks igenom vikten av ett bra grundarbete och ledarna 
visade maskinklippning av nos och tassar, kloklippning 
och hur man sköter öronen på en pudel. Sen fortsatte 
man med klippvisning och hjälp att forma en fin kort 
frisyr. Pudelpromenader Våra promenader är alltid 

välbesökta, I år har vi haft vårpromenad i Fulltofta den 
19 maj, på Stiby backe i Hällevik den 25 maj, i Arrie vid 
Malmö 6 oktober, på Öland i Gråborg den 6 oktober. 
Luciapromenad på Fulltofta rekreationsområde och 
Julpromenad på Skälby i Kalmar. Pudelhelg på Saxnäs, 
Öland 3-5 maj Första helgen i maj hade Pudelklubben 
Södra avdelningen arrangerat en weekend i pudelns 
tecken. 23 deltagare var anmälda till helgens 
aktiviteter. Vi hade anlitat Charlotte Barvestad som har 
företaget ABC-för hunden. Fredagen inleddes med BPH 
där pudelägare hade möjlighet att anmäla sig och sin 
hund till beskrivningen.vi hade aktiviteter såsom 
Rallylydnad, Agility, Specialsök/Nosework och Spår.  Vi 
anordnade också pälsvårdstips, utställningsträning, 
promenader, bla en tipspromenad. Helgen avslutades 
med lagtävling.  
Alla hade lika roligt Promenad med Parkour, bollvallning 
Pudelklubben, med hjälp av Sandra Windfeldt, 
anordnade Prova på Parkour den 22 augusti och 
bollvallning den 9 oktober. Två trevliga aktiviteter. 

Officiell utställning i Svalöv 2024-04-13 
Domare: Ann-Christin Johansson, Sverige (Dvärg- och 
toypudel) och Christina Johansson, Norge (Stor- och 
mellanpudel) 
76 anmälda pudlar 

Officiell utställning i Svalöv 2024-04-13 
Domare: Christina Johansson, Norge (Dvärg- och 
toypudel) och Ann-Christin Johansson, Sverige (Stor- 
och mellanpudel) 
72 anmälda pudlar 

Officiell utställning i Hässleholm 2024-10-27 
Domare: Hana Krejcova, Italien (Dvärg- och toypudel) 
och Julija Dijakovskaja, Litauen (Stor- och mellanpudel) 
96 anmälda pudlar 

Inofficiell utställning i Hässleholm 2024-10-26  
I Q-poolen 303 anmälda hundar 
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VÄSTRA AVDELNINGEN 
Medlemsantal 24-12-31: 761 

Västra styrelse: 
Annika Gripencreutz (ordförande), Helen Hällgren 
(Vice ordförande), Katarina Åkermo (Sekreterare), 
Inger Hildebrand (Kassör), Carina Kinde, Anna-Karin 
Johansson, Marie Lundkvist t o m 2024-04-25 
(Ledamöter), Sara Hellström, Louise Hermansson 
(Suppleanter) 

Sektion: 
Pudelgruppen Skaraborg 
Aktiviteter 
Pudelns dag genomfördes 7 september. Våra 
besökare fick testa på ringträning, agility, 
rallylydnad, freestyle, nosework, DOGA och 
vardagsvård!  

Utöver detta hade vi vårt café öppet hela dagen och 
en poängpromenad på temat pudel.    

Rasmonter på My Dog 2024 - Rasmontern 
genomfördes under januari 2024, tack vare 
samarbete med mellansvenska avdelningen, som 
kunde bistå med hjälp, då västra avdelningens 
styrelse var minimerad. 
BPH anordnade den 26 maj i samarbete med VAKK 
genomfört ett BPH. Totalt har 16 ekipage fått 300 kr i 
subvention för genomförd BPH under året. 

Övriga aktiviteter i avdelningen  
Pälsvårdskurser 4 kurser i såväl vardagsvård som 
utställningsklippning. Grundkurs och 
fortsättningskus i avelsdata. Föreläsning: "Djuridik" 
med Teres Holmqvist. En träff på temat "Nyfiken på 
avel". Kurs: "Hämta en leksak" 

Officiell utställning i Herrljunga 2024-03-29 
Domare: Liane Kubbe, Tyskland                                               
Totalt antal anmälda hundar: 76 st 

Officiell utställning i Vänersborg 2024-06-09  
Domare: Mikael Nilsson, Sverige,  Tiina Taulos, 
Finland     Totalt antal anmälda hundar: 71 st 

Officiell utställning i Herrljunga 2024-09-28 
Domare: Bente Bjerkås, Norge  och Theres 
Johansson dömde valpar 
Totalt antal anmälda hundar: 90 st 

Inofficiell utställning Tjolöholm 2024-05-01 
260 anmälda hundar i alla raser  

MELLANSVENSKA AVDELNINGEN 
Medlemsantal 24-12-31: 2090 

Mellansvenska styrelse: 
Christina Sohlman (Ordförande), Mia Borg (Vice 
ordförande), Cecilia van der Meulen (Sekreterare), 
Anna Malmström (Kassör), Carina Enberg, Caroline 
Arogén Lundqvist, Sussi Broman (Ledamöter), Aime 
Ambrosen, Charlotta Ringblom (Suppleanter) 

Ombud: 
Dalarna Madeleine Stenberg, Gotland 
Tina Haraldsson och Barbro Teglöf, Gästrikland/
Nordupplandspudlarna Ulrika Gill, SydNärke Mia 
Borg, Södermanland östra Caroline Arogén, 
UppsalaYlva Boström, Cecilia Van Der Meulen och 
Camilla Bohlin, Östergötland Annika Berglund och 
Natalie Lundberg 

Aktiviteter 
Rasmontern på Stockholms hundmässa var 
bemannad både dagarna från morgon till kväll av 
pudlar i alla storlekar och färger. 

BPH genomfördes på  Hunduddens träningscenter 
7 juni med 14 pudlar och 20 september med 12 pudlar  
BPH genomfördes  i Mjölby 30 september med 6 
pudlar. Sammanlagt blev det alltså 32 pudlar som 
genomförde BPH. 
Samtliga sektioner och ombuden har haft pudel-
promenader, ett antal klippkurs från vardags-
klippning till utställningsfrisyrer har vi haft, ett sort 
antal kurser i en mängd olika discipliner har gått av 
stapeln. Stockholms sektion arrangerade 35 kurser.  

Årets pudelläger, det 34:e i ordningen. Platsen var 
Herrfallet utanför Arboga. Det bjöds på många 
aktiviteter; lydnad, brukslydnad, rallylydnad, agility 
och nosework på olika nivåer, ringträning, pälsvård-
vardag, klippdemo, hoopers, cirkuskonster, valp-
aktivering, spår, sök, uppletande, viltspår, lek till 
lydig hund, koppeltillverkning och en clinic 
hundmöten 

Officiell utställning i Eskilstuna 2024-02-03 
Domare: June Wall dömde 25 st toy och 29 st dvärg 
Anitta Duggan dömde 24 st mellan och 24 st stora 

Officiell utställning i Gimo 2024-05-19 
Domare: Tomas Kucera dömde 82 st  vuxna pudlar 
(17 dvärg, 17 toy, 19 mellan och 29 stora) Maritha 
Östlund-Holmsten dömde 12 st valpar (3 toy, 3 dvärg, 
3 mellan och 3 stora) 

Officiell utställning Stoxa i Märsta 2024-07-21  
Domare: Suzana Simon Dömde 14 st toy och 29 st 
dvärg Lotten Rönnquist dömde 25 st mellan och 25 
st stora 

Officiell utställning i Eskilstuna 2024-11-23 
Domare: Lotten Rönnquist dömde 21 st toy och 41 st 
dvärgGunilla Sandberg dömde 39 st mellan och 33 st 
stora 

Inofficiella utställningar: 
Gubbängen 2024-05-09 
Johanna Hamph dömde 39 st pudlar 
Lotten Rönnquist dömde 63 st av övriga raser 
Susanne Segersten  dömde 80 st av övriga raser 

Gubbängen 2024-09-22 
Madeleine Bergendahl dömde 29 st pudlar 
Helena Wieland dömde 83 st av övriga raser 
Andreas Lantz dömde 79 st av övriga raser 

https://www.facebook.com/theres.johansson.3?__cft__%5B0%5D=AZVJotW5SBjDZ6G5kVPQ5QrJQ0V7fCDwQseg0ET9xSfQEO_k3uxYRRN5eiV2sR4MjK91Xe3G1YDwkahU0nd82lDVj-K_DpLCEgbmLwJYThp8gLoLQLYqsplee9eR4hP6ZKNqcl0AtRFXCsglaHAyvuybu1Fo-Xhfd-NeJc61jXtQcw&__tn__=-%5DC%2CP-R
https://www.facebook.com/theres.johansson.3?__cft__%5B0%5D=AZVJotW5SBjDZ6G5kVPQ5QrJQ0V7fCDwQseg0ET9xSfQEO_k3uxYRRN5eiV2sR4MjK91Xe3G1YDwkahU0nd82lDVj-K_DpLCEgbmLwJYThp8gLoLQLYqsplee9eR4hP6ZKNqcl0AtRFXCsglaHAyvuybu1Fo-Xhfd-NeJc61jXtQcw&__tn__=-%5DC%2CP-R
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Samordningskommittén  
Samordningskommittén jobbar operativt och 
strategiskt med ekonomi, rutiner och 
dokumentering. Vi jobbar långsiktigt med 
organisatorisk samordning inom SPK. I kommittén 
ligger också externa och interna samarbeten för 
SPK. 

Samordningskommittén är en ny kommitté som under 
året har påbörjat flera arbeten för att förtydliga och 
förnya inom den del som jobbar med 
Verksamhetsplanering, Ekonomi, Rutiner och Årshjul. 
Vi jobbar långsiktigt och vill att det som vi 
åstadkommer ska hålla i många år. Då andra delar i 
Pudelklubben har krävt mycket tid under året så har vi 
jobbat mindre med utvecklandet av det operativa 
styrelsearbetet. Under nästa år kommer vi 
förhoppningsvis får se flera resultat från flera 
påbörjade arbeten. 

        Kommittéer

Centralstyrelsen är organiserad i fyra kommittéer;  
- samordningskommittén 

- kommunikationskommittén  

- avel- och uppfödningkommittén 

- tävlingskommittén.

Samordningskommi9én 
Sammankallande:Camilla Waltersson 

Externa och interna samarbeten  
Maria Dellham, Fredik Nilsson, Lena Petri, 
Stefan Mörk 

Samordning styrelsearbete 
Camilla Waltersson, Lillan Holmberg, Susanne 
Gustafsson, Frida Norlander 

Samordning inom SPK 
Camilla Waltersson, Stefan Mörk, Leone 
Nyman 
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Externa och interna samarbeten 
Vi i SPK har regelbundna möten med 
specialhundklubbar runt om i landet. 

Under dessa möten diskuterar vi aktuella händelser i 
omvärlden, inom SKK och andra kennelklubbar. Vi 
utbyter även erfarenheter och ger varandra tips och 
råd för att stärka vårt gemensamma arbete. 

Vi inom SPK har även haft ett samarbete med de 
nordiska pudelklubbarna. Här har det till stor del 
varit diskussion om den nya standarden. Hur varje 
land har jobbat med denna frågan och även hur man 
har ställt sig till avelsfrågor för de nya färgerna. 

Verksamhetsplanering/ Årshjul: För att strukturera 
upp arbetet i SPK och få en överblick på delar som 
behövs göras under året eller som skall göras vissa 
år införs ett nytt Årshjul. Gruppen har under hösten 
börjat titta på olika exempel och målet är att ha ett 
färdigt förslag våren 2025. 

Nya stadgar: Sista remissvaret till SKK på nya 
typstadgar skickades in från Svenska Pudelklubben i 
slutet av juni. De fastställs av SKK i slutet av året för 
att skickas ut till Svenska Pudelklubben som då kan 
börja göra de förändringar som behövs i sina egna 
typstadgar för klubben. 
 

Samordning inom SPK 
Vi har haft flera digitala möten under året med olika 
konstellationer beroende på vilken arbete det har 
handlat om. 
Vi har startat en arbetsgrupp för att fortsätta det 
arbete med en ny digital plattform för att 
administrera klubbens möte med bland annat 
kallelser, protokoll och kalender. Styrelsportalen 
som SKK har förordat var det beslutat att vi skulle 
använda. Efter att ha fått information om 
erfarenheter av systemet inom SKK samt egna tester 
så har vi beslutat att hitta en annan enklare lösning. 
Enligt SKK stadgar har vi krav på viss arkivering och 
omhändertagande av dokument. Vi har under hösten 
2024 tittat på flera andra system och hoppas hitta en 
enklare och lättillgänglig lösning under våren 2025.


Fortsatt arbetet med  att förnya Handboken. Mycket 
arbete är gjort sedan tidigare. Vi har tittat över 
layouten på dokumentet. Detta arbete behöver vänta 
in de nya stadgarna för att kopplingarna i 
dokumentet ska bli rätt från början. 

Tonalitet för klubben 2023 togs det fram ett material 
med de tre ledorden Gemenskap- Glädje- Kunskap 
för att öka trivsel och välkomna nya medlemmar i 
klubben. Arbetet med att få ut detta till 
avdelningarna under 2024 har stannat av och 
behöver återupptas 2025. 

Kommunika>onskommi9én 
Sammankallande: Frida Norlander 

Almanacka  
Fredrik Nilsson, Lena Petri, Lillan Holmberg 

Webbgruppen 
Malin Hult, Vio Szabo, Annika Holm, Carina 
Enberg, Beatrice Utterström, Lena Petri 
Teknisk ansvarig: Vio Szabo, Malin Hult 

Webbutik 
Lena Petri, Malin Hult, Fredrik Nilsson 

Medlemsansvarig 
Marika Pontén, Mona Plånborg Grenholm 

Mässor 
Johanna Hampf 

Nyhets- och medlemsbrev 
Fredrik Nilsson, Lena Petri, Lillan Holmberg 

Pudelnytt 
Sammankallande redaktionsgrupp: Annika 
Holm 

Redaktör: Jessica Björling Brännlund  

Ansvarig utgivare: Madeleine Bergendahl 

Korrekturläsare: Ingela Dahlgren och Sonja 
Hagelberg 

Sociala medier 
Facebook 
Ansvarige och skribent: Lena Petri 
Samordnande redaktör: Carina Enberg 
Utställningsresultat Facebook: Beatrice 
Utterström 
Instagram 
Ansvarige: Lena Petri   
YouTube 
Ansvarige: Lena Petri 

Sponsorer 
Aleksandra Palumbo 
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Kommunikationskommittén 
Svenska Pudelklubben kommer att sprida en positiv 
och informativ bild av vår fantastiska ras genom vår 
hemsida, sociala medier och medlemstidningen. 
Vårt mål är att lyfta fram pudeln som en glad, frisk 
och mångsidig hundras. 

Vi planerar även att representera klubben på 
Hundmässan i Stockholm, i samarbete med 
Mellansvenska avdelningarna, samt på MyDog i 
Göteborg med stöd av Västra avdelningen. 

Vår medlemstidning, Pudelnytt, ges ut i fyra nummer 
per år. Precis som tidigare år planerar vi, om 
ekonomin tillåter, att samköra Pudelnytt nr 4, årets 
sista nummer, med en almanacka som skickas till 
våra fullbetalande medlemmar. 

Almanackan 
Även för 2024 blev det en pudelalmanacka, som 
följde med i samband med Pudelnytt nr 4. 
Almanackan är fylld med vackra fotografier från alla 
pudelvänner. Gruppens arbetsuppgift är att  sätta i 
hop en almanacka med diverse information ,samt 
samla in fotografier på pudlar av godkänd färg enligt 
FCI.  
Webbgruppen 
Webbgruppen sköter driften, och i viss mån även 
skapandet av innehåll, på webbplats, instagram och 
facebook. Publicering av innehåll från övriga 
kommittéer, skötsel av valphänvisningens och 
omplaceringars drift, e-postadresser, webbutik, 
säkerhet på hemsidan m.m  Arbetet innebär även 
support av främst teknisk karaktär till avdelningarnas 
ansvariga, CS likväl som våra medlemmar.  
 Under 2024 skedde ett intrång på webbplatsen. 
Efter det gjordes en stor satsning om ett större 
omtag kring webbplatsen kring användarvänlighet, 
säkerhet och utseende. Ett pågående arbete där ett 
av målen även vart att förenkla arbetet med driften 
av sidorna. Vi har haft regelbunden kontakt över 
Teams, Facebook och mail under året och löst de 
problem och frågeställningar som uppkommit 
De mest besökta sidorna på webbplatsen är fortsatt 
de som rör uppfödare, valpar och omplaceringar. 
 Den nya hemsidan publicerades i november 2024 
med ovärderlig hjälp från Vio Szabo och Malin Hult. 

Pudelklubbens webbutik 
Pudelklubbens webbutik fortsätter att vara populär, 
med många beställare under året. Klipphäftet är den 
mest sålda produkten, särskilt bland nuvarande och 
blivande pudelägare. Totalt har 305 beställningar 
distribuerats under 2024, exklusive beställningar 
från utlandet, avdelningar, sektioner, utställningar 
och mässor. 
Arbetet med webbutiken innefattar löpande 
hantering av beställningar, paketering och utskick, 
lagerhållning, uppdatering av produktinformation 
samt kundkontakt och ekonomisk administration. 

Medlemsansvarig 
SPK:s medlemsansvarig skickar en hälsning via mail 
till alla nya pudelägare med information om 
medlemskap, tidning och sponsringserbjudande. 
Medskickat i mailen finns även länkar så att de nya 
pudelägarna lätt kan hitta mer information om 
Pudelklubben. Densamme skickar även medlems-
listor till respektive avdelnings kassör den 1:e varje 
månad. Uppskattningsvis skickas i snitt ca 20 st mail 
i månaden till nya pudelägare. 

Under 2024 har Pudelklubben upplyst uppfödare om 
gåvomedlemskap genom sociala medier samt 
Pudelnytt. Vilket resulterat i att fler gåvomedlem-
skap delats ut. Vinnare även detta år i flest skänkta 
gåvomedlemskap är Kennel Håfveled, uppfödare 
Inger Hildebrand och Viviann Hellberg 

Hedersmedlem 
På förslag av styrelsen äger årsmötet -Pudelfull-
mäktige tilldela den som på ett förtjänstfullt sätt 
främjat Svenska Pudelklubbens mål och verksamhet. 
Hedersmedlem är befriad från medlemsavgift men 
har samma rättigheter och skyldigheter som 
fullbetalande medlem  
SPKs hedersmedlemmar  
Ann-Charlotte Hillberger                 
Ann-Kristin Nilsson                 
Anna Törnlöv                  
Barbro Teglöf                            
Berith Eliasson 
Charlotte Sandell         
Dan Andersson 
Doris Backe                 
Eva Ingebrigtsen         
Ewa Lindahl 
Fredrik Nilsson         
Gerty Steffernburg-Nordenström                 
Kristina Sahlström         
Madeleine Bergendahl 
Mikael Nilsson                 
Nils-Arne Törnlöv 

CS gratulerar alla hedersmedlemmar vid  50,60,70,80 
85 år osv 

Mässor 
Mässor – Stockholms Hundmässa och MyDog 

Ett stort tack till Christina Sohlman och Anna-Lena 
Ellasdotter från Mellansvenska avdelningen, som 
inte bara arrangerade och bemannade montern i 
Stockholm, utan även tog ansvar för Pudelklubbens 
monter under fyra dagar i Göteborg när Västra 
avdelningen inte hade möjlighet ta på sig uppdraget. 

Tack också till alla fantastiska pudelvänner som 
bidrog och gjorde detta möjligt – tillsammans är vi 
starka! 

Inför Stockholmsmässan tog Lena och Fredrik fram 
helt nya, uppdaterade informationshäften för 
klubben.
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Sociala medier 
Facebook 
Samtliga SPK-sidor har samma mall, upplägg och 
grundinformation, där det klart och tydligt framgår 
att det är en av SPK sanktionerad föreningssida. 

Facebook fyller en viktig funktion som ett 
komplement till hemsidorna för att öka 
kommunikationen till medlemmar och marknadsföra 
SPK till pudelintresserade. 

Responsen är mycket positiv och besöksfrekvensen 
är väldigt hög. 

SPK CS Admin är admins för samtliga av 
Pudelklubbens Facebooks sidor. Detta är en 
säkerhet ifall ngt händer och är ett stöd vid frågor, 
eventuella kommentarer och inlägg. 

SPK CS och samtliga avdelningar blev presenterade 
på Facebook år 2011. 

Sponsorer och företag kopplade till SPK:s 
evenemang kan marknadsföras på Facebook. 

Antal följare för klubbens facebooksidor

2024 2023 2022 2021

SPK 10098 9745 9278 8450

Mellansvenska  
avdelningen

1930 1800 1664 1432

Norra avdelningen 2021 1924 1806 1515

Södra avdelningen 1797 1699 1594 1465

Västra avdelningen 2261 2169 1983 1715

StockholmssekDonen 1962 1879 1773 1421

RosslagssekDonen 1006  967 812 666

LägersekDonen 1212 1108 1008 778

Gotlandspudlarna 979 917 706 588

Gästrikland – norra 
upplandspudlarna

1022 913 751 633

Sydnärkepudlarna 1069 1085 966 738

Sörmlandspudlarna 1226 1177 1131 970

Uppsalapudlarna 1178 1112 887 688

ÖrebrosekDonen 354 336 329 301

Östgötapudlarna 1028 921 777 607

Skaraborgspudlarna 1122 1059 948 720
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Instagram 
På vårt Instagramkonto delar vi pudelrelaterad 
information tillsammans med härliga bilder, korta 
filmer och annat som engagerar. Vårt YouTube-
konto är en plattform där vi publicerar filmer som 
handlar om pudeln, inklusive instruktionsfilmer och 
lathundar som kompletterar informationen på vår 
hemsida. 

Antal följare för klubbens Instagram  

YouTube 
YouTube-konto är en plattform där vi publicerar 
filmer som handlar om pudeln, inklusive 
instruktionsfilmer och lathundar som kompletterar 
informationen på vår hemsida. 

Arbete i gruppen är att publicerar filmer om pudel 
och utbildning . På klubbens youtubekonto finns 15 
filmer publicerade. Nedan visas de filmer som har 
setts flest gånger:  

Sponsorer 
Svenska Pudelklubben har under verksamhetsåret 
2024 haft fem huvudsponsorer: 4Dogs, Lyckliga 
fåret, Dr Clauder´s, Svedea och Always Professional 
Grooming (DelMarDogs). Dessa har sponsrat alla våra 
officiella utställningar under året. Utöver det så 
hjälpte Svedea till med sponsring av Pudellägret. 
Klubbens medlemmar har dessutom haft möjlighet 
att ta del av generösa medlemsrabatter. 

Efter att Dr. Clauder’s sade upp sitt avtal med SPK 
har vi arbetat för att hitta en ny samarbetspartner. 
Från och med 2025 kommer Happy Dogs att vara vår 
nya sponsor.

Film Antal visningar

Plocka hår i öron på pudelvalp 23 394

Klippa nos på pudelvalp 21 871

2024 2023 2022 2021

Pudelklubben 2636 2435 2274 1900
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Mellansvenska 
avdelningen 23-12-31 24-12-31 Differens

Fullbetalande 
medlem 1834 1829 -5

Gåvomedlem/
valpköpare 22 25 3

Familjemedlem 160 147 -13

Hedersmedlem 9 9 0

Ständig medlem 35 33 -2

Hundungdom 53 46 -7

Utländska 
medlem 1 1 0

Totalt 2114 2090 -24

Norra 
avdelningen 23-12-31 24-12-31 Differens

Fullbetalande 
medlem 491 492 1

Gåvomedlem/
valpköpare 8 11 3

Familjemedlem 48 42 -6

Hedersmedlem 1 1 0

Ständig medlem 3 3 0

Hundungdom 13 20 7

Utländska 
medlem 0 0 0

Totalt 564 569 5

Södra 
avdelningen 23-12-31 24-12-31 Differens

Fullbetalande 
medlem 564 555 -9

Gåvomedlem/
valpköpare 9 18 9

Familjemedlem 55 48 -7

Hedersmedlem 4 5 1

Ständig medlem 6 4 -2

Hundungdom 16 13 -3

Utländska 
medlem 3 2 -1

Totalt 657 645 -12

Västra 
avdelningen 23-12-31 24-12-31 Differens

Fullbetalande 
medlem 683 667 -16

Gåvomedlem/
valpköpare 12 18 6

Familjemedlem 58 60 2

Hedersmedlem 1 1 0

Ständig medlem 9 9 0

Hundungdom 9 6 -3

Utländska 
medlem 0 0 0

Totalt 772 761 -11

Svenska 
Pudelklubben 23-12-31 24-12-31 Differens

Fullbetalande 
medlem 3574 3544 -30

Gåvomedlem/
valpköpare 51 72 21

Familjemedlem 321 297 -24

Hedersmedlem 15 16 1

Ständig medlem 58 54 -4

Hundungdom 91 85 -6

Utländska 
medlem 35 48 13

Totalt 4145 4116 -29
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Avel och uppfödarkommittén 
Den Rasspecifika Avelsstrategin (RAS) har blivit 
godkänd av SKK och är nu publicerad. 

Arbetsgruppen som tillsattes vid Kennelfullmäktige 
2023 har fortsatt sitt arbete under 2024. 
Representanter från Pudelklubben, (Fredrik Nilsson, 
Maria Dellham)  Svenska Dvärghundsklubben och 
Newfoundlandsklubben har haft möte med SKK:s 
Avelskommitté på SKK:s kansli. 

År 2024 har varit både händelserikt och 
betydelsefullt, med klubbens fokus tydligt riktat mot 
avelsfrågor. Arbetet har inte bara handlat om den 
nya standarden, RAS utan också om 
Pudeluppfödarutbildningen och uppdaterad RCD 4 
lista. 
  

Valphänvisning  
 Ansvarsområden inkluderar att publicera 
information om aktuella valpkullar och 
omplaceringar inom Svenska Pudelklubben på 
hemsidan samt att besvara inkommande e-post och 
telefonsamtal. 
Valphänvisning Under året har Lena Petri varit 
klubbens hänvisare av valpar samt vuxna 
omplaceringshundar. Teknisk hjälp med dessa på 
hemsidan har varit Annika Holm och Malin Hult. 

Pudelklubbens Avelsfunktionär  
har under året varit Malin Hult, klubben har under 
året fått en till  avelsfunktionär Lena Petri. 

Registreringsstatistik (se tabeller sidan 20 och 21) 

Pudeluppfödarutbildning 
I september 2024 startade uppfödarutbildningen 
med en digital introduktion ledd av den välkände 
domare och uppfödare Juha Kares. Närmare 200 
uppfödare och hundintresserade deltog, vilket 
visade på ett stort engagemang och intresse för 
utbildningen. 
Arbetsgruppen, har under året utvecklat ett gediget 
program med fokus på olika aspekter av uppfödning: 
– Anatomi, Mikael Nilsson och Fredrik Nilsson har 
gått igenom pudelns anatomi i detalj. 
– Juridik, Fredrik Bruno, chef för SKK:s 
uppfödarutbildning, har på ett pedagogiskt och 
lättsamt sätt väglett deltagarna genom juridiska 
frågor kopplade till uppfödning. 

– Uppfödarpanel bestående av Sofia Nandrup, 
Charlotte Sandell, Malin Hult och Johanna Hampf har 
delat med sig av sina kunskaper och insikter som 
uppfödare. 

Under våren och hösten 2025 kommer utbildningen 
även att inkludera en praktisk del, ”hands on”, där 
deltagarna får möjlighet att träffas, studera hundar 
och diskutera i grupp. Syftet är att skapa en 
interaktiv och lärorik miljö där teori och praktik 
samverkar för att ge deltagarna en gedigen 
uppfödarutbildning. 

Ny standard 
Arbetet med den nya standarden för pudel 
Första steget i processen var att översätta den nya 
standarden till svenska, vilket hanterades av SKK:s 
standardgrupp. Det slutliga godkännandet var hos 
SKK:s exteriördomarkommitté, där 
standardgruppen ingår. 

När det första utkastet från standardgruppen kom, 
var Anna Törnlöv snabbt igång med att granska och 
ge värdefulla synpunkter. Anna blev tillfrågad av CS 
om att hjälpa till med översättningen, och vi vill rikta 
ett stort tack till henne för det viktiga arbetet! 

Vi skickade våra synpunkter till standardgruppen och 
fick ett reviderat utkast tillbaka. Inom CS är vi nöjda 
med resultatet och anser att det nya förslaget har 
förbättrats avsevärt. Vi beslutade att godkänna 
förslaget och skickade det tillbaka till 
standardgruppen för deras slutliga version.  

Avel och uppfödarkommittén 
Sammankallande: Fredrik Nilsson  

Avel 
Fredik Nilsson (sammankallande), Lena Petri 
(sekreterare), Malin Hult, Doris Backe 

Rådgivning och uppfödning – mentorer 
Ann-Louise Lindgren (sammankallande), Doris 
Backe, Maria Modig, Mia Borg, Carina Kinde 

Pudeluppfödarutbildning 
Fredrik Nilsson, Maria Dellham, Johanna 
Hampf, Doris Backe, Lena Petri, Frida 
Nordlander, Carina Enberg  

Valphänvisning och omplacering 
Lena Petri, Malin Hult, Annika Holm 

Avelsfunktionär 
Lena Petri, Malin Hult 

RAS 
Lena Petri, Malin Hult, Fredrik Nilsson 

Ny standard 
Fredrik Nilsson, Lena Petri 

Rapportera in en sjukdom 
avel.cs@pudelklubben.se 
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Synpunkter på den nya standarden 
Vi har noggrant granskat den nya standarden och 
anser att den kan vara svårtolkad, särskilt för 
nybörjare. Standarden saknar beskrivning på de nya 
färgerna i standarden. 

Även om vi ser förbättringspotential kan vi inte 
påverka standardens innehåll just nu. Detta är den 
version som kommer att gälla från den 1 augusti 
2024 

Avelsfrågor  
Det är viktigt att vi följer hur andra länder hanterar 
avel mellan färgerna. Franska kennelklubben och 
Franska pudelklubben har strikta avelsrestriktioner, 
och vi måste hitta en balans som möjliggör hållbar 
avel. Dessa frågor behandlades av SKK:s 
avelskommitté (AK). 

Fredrik och Lena har haft flertalet möten med SKK 
AK SKK CS och SKK registreringavdelning där vi 
bland annat lyft att vi önskade avelsförbud på pudlar 
med färgen merle.  

Vi diskuterade även behovet av nya färgkoder, då det 
finns en begränsning i SKK:s färgregister.  

Svenska Pudelklubben (SPK) stödjer fullt ut den 
skrivelse som Finska Pudelklubben skickat till de 
europeiska pudelklubbarna och FCI. Denna skrivelse 
handlar främst om bristen på information och 
hanteringen av standardändringarna. 

Utställningsregler och CACIB 
Vi har beslutat att inte ändra reglerna för 
utställningar i Sverige: 

Vi fortsätter med ett BIR och BIM per storlek (toy-, 
dvärg-, mellan- och storpudel), det vill säga fyra 
certifikat per kön totalt. 

Detta beslut grundar sig i vår övertygelse om att det 
långsiktigt gynnar rasen att hålla ihop 
bedömningarna istället för att dela upp dem 
ytterligare. 

Från den 1 augusti införs dock 3 CACIB per storlek: 

Ett för övriga färger, Ett för grå och aprikosröd och 
ett för svart, vit och brun. Detta gäller även för 
toypudel. 

Kvalitet före kvantitet 
Våra svenska uppfödare håller hög kvalitet, och vi 
ser fram emot att flerfärgade pudlar också ska 
kunna klättra på våra årets listor. Kvalitet är ett av 
våra högsta mål när det gäller uppfödning, oavsett 
färg. 

Målet är att Pudeln är och förblir en klok, exteriört 
korrekt och funktionell ras som lever länge, oavsett 
färg. 

Information  om ny standard  
I juli hade vi informationsmöte  

I augusti hade vi en digital utbildning för domare i de 
nya färgerna. Även frö de norska domarna.



RAS - Rasspecifika avelsstrategier 
Svenska Pudelklubbens (SPK) övergripande mål är 
att främja avel av mentalt och fysiskt sunda, 
rastypiska pudlar. För att nå dessa mål krävs ett nära 
samarbete mellan uppfödare, hanhundsägare, 
valpköpare och rasklubben, alltid med rasens bästa i 
fokus. 

Version 3 av RAS-revideringen påverkades av 
restriktionerna under covid-19-pandemin, vilket 
ledde till nya digitala arbetssätt. Vi har genomfört 
digitala föreläsningar och diskussioner kring avel, 
uppfödning, exteriör, färg och mentalitet under 
perioden 2018–2022. Dessutom har specifika 
digitala träffar om RAS-dokumentet annonserats via 
sociala medier och genom riktade nyhetsbrev till 
våra medlemmar. 

Centralstyrelsen (CS) har även haft särskilda digitala 
möten med avdelningarnas styrelser för att 
säkerställa en bred förankring och fånga upp åsikter 
och idéer. 

Inför Pudelfullmäktige 2023 publicerades RAS 
version 3.0 på vår hemsida för översyn av 
medlemmar och förtroendevalda. Synpunkter och 
förslag togs emot digitalt och sammanställdes till 
den slutgiltiga versionen. 

RAS skickades därefter till Svenska Kennelklubbens 
Avelskommitté (SKK AK). I april 2024 informerades vi 
om att en ny rasstandard skulle träda i kraft i augusti 
samma år. För att säkerställa att RAS-dokumentet 
var aktuellt och i linje med den nya standarden, valde 
vi att dra tillbaka dokumentet för uppdatering, 
inklusive nya bilder. 

SPK:s RAS finns nu tillgängligt i två versioner: en 
utskriftsvänlig och en digital version med färgbilder 
som är lätt att läsa och navigera. 

 

Godkännande av RAS 
Svenska Kennelklubbens avelskommitté godkände 
Svenska Pudelklubbens RAS-dokument vid sitt 
senaste möte med följande utlåtande. 

RAS är en gemensam handlingsplan att enas kring – 
inte ett regelverk. Målet är att vägleda och stödja 
avelsarbetet för pudeln, med långsiktig hållbarhet 
och rasens utveckling i fokus. 

Rådgivning, uppfödning och utbildning, RUU  
RUU har haft ett antal digitala möten. På mötena har 
diskuterats olika aktiviteter för mentorerna.  

Under 2024 planerade CS en uppfödarutbildning om 
pudel för medlemmar, vilket gjorde att RUU med 
respekt för utbildningen flyttade föreläsningen 
framåt. 

RUU har kontaktat ett antal veterinärer som 
föreläsare i olika sjukdomar som kan förekomma för 
hundar. I slutet av året så fick RUU napp, och Sara 
Molin ska hålla en föreläsning februari 2025 Ämnena 
är NE, Herpes, Brucellos. 

Christina Anehagen, som är en av grundarna av RUU, 
valde att kliva av arbetsgruppen för RUU och är kvar 
som mentor. RUU tackar Christina för det arbete hon 
la ner för att starta RUU. 

Mentorerna  
Mentorerna har under 2024 fortsatt ge uppfödare 
runt om i landet rådgivning i avel och uppfödning för 
att på så sätt kunna förmedla en trygghet för 
uppfödare i SPK:s regi. 

Frågorna har varit många vilket är en indikation på 
att mentorerna är en viktig del i SPK:s avelsarbete. 

Mentorer har fått frågor från medlemmar bla om hur 
avel kan planeras och bedrivas. 
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 “Klubben presenterar ett mycket väl genomarbetat RAS-
dokument med väldigt tilltalande layout. Rasen är väl 
beskriven med intressanta fakta om rasens historia och 
redogörelse för de mentala egenskaperna. 

Det är en utmaning att få till ett lättläst och tydligt 
dokument när man arbetar med öppen stambok mellan 
storleksvarianter men här har klubben verkligen lyckats 
och lagt ner mycket tid på att plocka ut data manuellt för 
olika storleksvarianter och färger. Från den 1 augusti 2024 
gäller en ny rasstandard, som presenteras illustrativt och 
är enkel att ta till sig. De prioriteringar som 
rekommenderas i aveln är relevanta och tydliga. Klubben 
har gjort analyser och prioriteringar i sina mål och 
handlingsplaner. Dokumentet tycks väl förankrat hos 
medlemmarna. 

Det är en stor glädje att ta del av ert RAS-dokument, som 
ger en så fin helhetsbild av er ras. Stort lycka till med ert 
fortsatta arbete!” 

Södertälje 28/8 2024 Mikaela Sandbacka 

RAS, fastställd av SKK/AK nr 4–2024, 2024-09-03
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Vid årets slut finns 24 mentorer, alla med 
lång erfarenhet av avel och uppfödning med 
representanter från varje avdelning. 

Mentorer 2024  

Mellansvenska avdelningen 
Sofia Nandrup - storpudel 
Susanne Löfgren - storpudel 
Carol Edholm - storpudel 
Lotta Gauffin - storpudel 
Madelaine Bergendahl - dvärg- toy och 
mellanpudel 
Leone Nyman - mellanpudel 
Gunilla Sandberg - dvärg- och toypudel 
Mia Borg - dvärg- toy och mellanpudel 

Södra avdelningen 
Lene Strandvad - storpudel 
Christel Berglund - storpudel 
Doris Backe - mellanpudel 
Christel Tevin - stor, mellan- och toypudel 
Cecilia Hörnlund - stor, mellan- dvärg- och 
toypudel 

Västra avdelningen 
Vivi-Ann Hellberg - mellanpudel 
Katarina Ström - dvärg- och toypudel 
Inger Hildrebrand - storpudel 
Marie Torgersson - dvärg- och toypudel 
Kerstin Johansson - mellanpudel 
Mona Stenholm - mellanpudel 

Norra avdelningen 
Kia Bergemo - storpudel 
Christina Anehagen - storpudel 
Maria Modig - storpudel 
Carola Eliasson Åström - dvärg-och toypudel 
Yvonne Karlsson - dvärg- och toypudel 
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Registreringssiffror
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Utställningsgruppen 
Utsällningsverksamheten är en viktig del av 
kvalitetsarbetet för rasen. Syftet med 
hundutställningar är att ge stöd till den exteriöra 
delen av avelsarbete. Alla hundraser har avlats fram 
för en viss uppgift. Rasstandarden beskriver hur 
rasen ska se ut exteriört: helhet, rörelser, päls, färg, 
storlek, konstruktion. Rasstandarden innehåller 
information om rasens ursprung, mentalitet och 
användningsområde. Vid utställningar använder 
domaren rasstandarden för bedömning av hundar 
som ska även fungera som utgångspunkt för 
avelsarbete.  
De främsta syften med utställningen är: 
 1. Främja rasen och bevara rasstandarden  
2. Uppfödarens vägledning  
3. Främja ansvarsfull avel  
4. Samhörighet och gemenskap  
5. Synliggöra hundarnas prestation  
Hundutställningarna är viktiga för att bevara och 
förbättra hundrasen genom att uppmuntra till god 
avel och föda fram sunda och vackra hundar. 

Det har varit sammanlagt 14 rasspecialer under 2024. 
Utställningsgruppen har under 2024. Kollat runt i 
Sverige olika utställningsplatser som skulle vara 
lämpliga för Pudelnationalen som kommer hållas 
2027.    

Domargruppen 
Domargruppen jobbar med att förbättra utbildningen 
för Svenska domare med fokus på rasen Pudel. Det är 
viktigt att säkerställa att domarna har korrekt och 
uppdaterad information om rasen. Presentationen av 
nya pudel standarden som började gälla 20240801, 
presenterades av Fredrik Nilsson  för Svenska 
domare . Presentationen var lyckad med många 
deltagare som hade stort intresse för ämnet. 
Att utbilda domarna om rasens ursprung, historia och 
de specifika egenskaper som definierar en 
välbalanserad och sund pudel är en grundpelare för 
att höja kvaliteten på bedömningarna. Det kan också 
vara viktigt att fokusera på pudelns karaktär, då det 
är en ras som ofta förknippas med både intelligens 
och livlighet. 
Under året har domare Anna Friberg och Lotten 
Rönquist auktoriserats på Pudel.

Mentalitet 
Många vill beskriva sina pudlar via BPH (beteende- 
och personlighetsbeskrivning hund), vilket är roligt. 
Vi har även noterat att inom vissa avdelningar finns 
större efterfrågan på beskrivningstillfällen än tillgång 
tyvärr. Flera avdelningar har under detta år gett 
medlemmar en uppmuntran genom att betala en del 
av kostnaden. 
Mentalbeskrivningar 2024 
Beteende- och Personlighetsbeskrivning Hund (BPH) 
2024 Storpudel: 115 deltagare (varav 7 avbrutna) 
2023 Storpudel 97 deltagare (varav 5 avbrutna) 
2022 Storpudel 107 deltagare (varav 9 avbrutna)  
2024 Toy-, dvärg- och mellanpudel: 110 deltagare (varav 
6 avbrutna) 
2023 Toy-, dvärg- och mellanpudel:  129 deltagare (varav 
6 avbrutna) 
2022 Toy-, dvärg- och mellanpudel:  119 deltagare (varav 
4 avbrutna) 

Mentalbeskrivning Hund (MH) 
2024 Storpudel: 6 genomförda 
2023 Storpudel 7 genomförda  
2022 Storpudel 1 genomförd 
2024 Toy-, dvärg- och mellanpudel: 1 genomförd 
2023 Toy-, dvärg- och mellanpudel 19 genomförda  
2022 Toy-, dvärg- och mellanpudel 10 genomförda 

BPH-diplom för uppfödare 2024 
BPH är ett viktigt verktyg för att utvärdera rasens 
mentalitet, både för Svenska Pudelklubben och för 
uppfödare i deras avelsarbete. För att öka antalet 
pudlar som genomför BPH och stärka medvetenheten 
om mentalitetens betydelse i avelsarbetet instiftade 
Svenska Pudelklubben BPH-diplom för uppfödare  
Diplomering sker i tre nivåer: 
Brons – 5 beskrivna pudlar från kenneln 
Silver – 15 beskrivna pudlar från kenneln 
Guld – 25 beskrivna pudlar från kenneln 

Under 2024 tilldelades totalt 14 uppfödare ett diplom: 
10 Brons 2 Silver 2 Guld.


Tävlingskommittén 
Sammankallande: Aleksandra Palumbo  

Arbetande pudlar 
Ann-Louise Lindgren (sammankallande), 

Domargruppen 
Aleksandra Palumbo (sammankallande), 
Fredrik Nilsson 

Pudelnationalen 
Fredrik Nilsson, Aleksandra Palumbo 

Årslistor 
Ansvarig : Beatrice Utterström  
Allround: Helena Troéng 
Agility och Nosework: Gunilla Sandberg 
Bruks: Kerstin Eriksdotter Dahlgren 
Freestyle & HtM: Caroline Ling 
Lydnadslistan: Anna Svensson  
Nosework: Gunilla Sandberg 
Rallylydnad och utställning: Sussi Broman 
Viltspår: Ulrika Gill 
Årets uppfödare: Beatrice Utterström 

Utställningsgruppen 
Aleksandra Palumbo (sammankallande), 
Fredrik Nilsson 
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BPH –  
Beteende- och Personlighetsbeskrivning Hund 

Vi vill bibehålla pudelns karaktär och 
temperament som en socialt välfungerande 
hund med ett brett användningsområde. Pudlar 
med aggressivitet, bestående rädslor eller 
överdrivet stressbeteende bör inte användas i 
avel. 

Vi uppmanar alla pudelägare att låta sina hundar 
genomgå BPH! Ju fler hundar som beskrivs, 
desto bättre underlag får vi för att kartlägga 
rasens mentalitet. 

Ett stort tack till alla er som redan har gjort BPH 
med era pudlar! Ert engagemang är ovärderligt 
och bidrar till att vi kan fortsätta utvärdera och 
bevara pudelns fantastiska temperament. 

Diagrammen visar pudlar födda 2016–2024 



 

 

Svenska Pudelklubbens centralstyrelse 
11 mars 2025 

Maria Dellham   Fredrik Nilsson  Lena Petri    

Lillan Holmberg   Stefan Mörk   Johanna Hampf  
   

 

Mona Plånborg Grenholm   Aleksandra Palumbo  Doris Backe  

 

Marika Pontén  Camilla Waltersson  Frida Norlander  

Ann-Louise Lindgren 
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Internationella kontakter 
Nordiska pudelklubbarna har fortsatt att 
sammarbeta. Under året har så klart till stor del varit 
diskussioner om den nya standarden. 
Under året har vi deltagit i möten med den nystartade 
European Poodle Club. Vi följer deras utveckling och 
har beslutat att avvakta med medlemskap tills 
organisationen är mer etablerad och strukturerad. 
Vi har även haft kontakt med Franska Pudelklubben 
gällande arbetet med en ny rasstandard för pudel.  
Specialklubbsgrupp 
Under året har vi deltagit i flertalet möten med 
specialhundsklubbarna. Under dessa möten 
diskuterar vi aktuella händelser i omvärlden, inom 
SKK och andra kennelklubbar.  Samt samarbetat kring 
gemensamma skrivelser till SKK, bland annat gällande 
kastrering av hundar. 
Deltagare: Maria Dellham, Fredrik Nilsson, Lena Petri 

Grafisk profilen 
Under 2024 gick styrelsen ut med en förfrågan på att 
ta fram en ny grafisk profil för Svenska Pudelklubben. 

I jobbet ingick bland annat att ge förslag på en ny 
logotype, typsnitt och se hur det skulle användas. 
Donation  
I januari blev vi kontaktade av en advokatfirma 
angående en anonym donation på 25 000 kr till 
Svenska Pudelklubben. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har minskat lite under 2024, men när 
man jämför med andra klubbar har vi behållit vårt hög 
medlemsantal mycket väl.  
Pudelnytt är fortsatt populär hos våra medlemmar 
och vi arbetar aktivt med att göra den så innehållsrik 
och variationsrik som möjligt. Men kostnaderna stiger 
här, framförallt porto. 
Försäljningen i vår webbshop fortsätter att vara hög 
och flera nya omtyckta varor har kommit in i vår shop. 
Vårt klipphäfte är väldigt populärt. 
För mer information om ekonomin hänvisar vi till 
Balans- och Resultaträkning, tidigare i detta 
dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för ett fantastiskt år fyllt av engagemang och aktiviteter på alla nivåer i vårt avlånga 
land. Tack vare våra avdelningar, sektioner och alla engagerade medlemmar har vi fått möjlighet att visa upp vår 
ras mångsidighet på ett positivt sätt. 
Genom ett aktivt och engagerat arbete i olika sammanhang har vi fortsatt att lyfta fram och främja pudelrasens 
bästa. Under året har vi drivit viktiga frågor kring avel, hälsa och uppfödning samt verkat för att stärka en 
positiv och ansvarsfull hundägarkultur. 
Med en bredd av möjligheter och ett starkt engagemang har vi tillsammans skapat ett år fyllt av framgång och 
gemenskap. Vi ser fram emot att med fortsatt kraft och samarbete bygga vidare för våra fina ras pudeln. 

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
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Svenska Pudelklubbens centralstyrelse 

27 mars 2024 

Fredrik Nilsson  Lena Petri   Stefan Mörk 

Lillan Holmberg  Annika Holm   Anna Johansson 

Mona Plånborg Grenholm   Aleksandra Palumbo   Johanna Hampf 

Beatrice U[erström  Maria Dellham   Marika Pontén 
 

Anne[e Sundell 
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Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
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>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
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Interna?onella kontakter  
Den Nordiska pudelkonferensen genomfördes under 
året och Fredrik Nilsson deltog från Sverige. Några av 
ämnena som diskuterades var avel mellan storlekarna, 
flerfärgade pudlar, mätning på utställning, cacib på toy 
och delning av färgerna på utställning. En mycket 
givande helg. 
Det har även förts diskussioner i gruppens gemen-
samma Facebook-grupp under året.  

Kennelfullmäk?ge  
Lena Petri, Maria Dellham och Fredrik Nilsson deltog 
som SPK:s delegater på Svenska Kennelklubbens 
fullmäk.gemöte (KF) som genomfördes 23-24 
september 2023, på Arlandastad, Stockholm.  

Specialklubbsgrupp 
Inför KF bildade några av specialklubbarna en grupp och 
sa[e upp gemensamma mål. Flertalet är från 
sällskapshundsklubbar och samarbetet gör a[ man får 
ökade möjligheter a[ påverka frågor som drivs 

gemensamt. Det ger också stor möjlighet .ll utbyte av 
erfarenheter, vilket är av väldigt stor vikt för vår klubb.  
Gruppen fortsä[er a[ samarbeta och digitala möten är 
inbokade för 2024. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har ökat y[erligare under 2023 vilket 
också innebär a[ intäkterna ökat.  
Annonseringen i Pudelny[ har minskat under året. Vi 
kan konstatera a[ intresset för a[ annonsera är lågt. 
Tidningen är fortsa[ populär hos våra medlemmar och 
vi arbetar ak.vt med a[ göra den så innehållsrik och 
varia.onsrik som möjligt. 
Försäljningen i vår webbshop fortsä[er a[ vara hög och 
flera nya omtyckta varor har kommit in i vår shop. Vårt 
klipphäge är väldigt populärt. 
Årets stora kostnader har varit Pudelna.onalen och 
Pudel-SM. 
För mer informa.on om ekonomin hänvisar vi .ll 
Balans- och Resultaträkning, .digare i de[a dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för e[ fantas.skt år med mängder av ak.viteter runt om i vårt avlånga land. Avdelningar, 
sek.oner, ombud och engagerade medlemmar har möjliggjort a[ vi får visa upp vår fantas.ska mångsidiga ras som är 
så posi.v! Med fyra storlekar, fem färger och otaliga frisyrer så har pudeln någon.ng för alla smaker!

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

Interna?onella kontakter  
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givande helg. 
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samma Facebook-grupp under året.  

Kennelfullmäk?ge  
Lena Petri, Maria Dellham och Fredrik Nilsson deltog 
som SPK:s delegater på Svenska Kennelklubbens 
fullmäk.gemöte (KF) som genomfördes 23-24 
september 2023, på Arlandastad, Stockholm.  

Specialklubbsgrupp 
Inför KF bildade några av specialklubbarna en grupp och 
sa[e upp gemensamma mål. Flertalet är från 
sällskapshundsklubbar och samarbetet gör a[ man får 
ökade möjligheter a[ påverka frågor som drivs 

gemensamt. Det ger också stor möjlighet .ll utbyte av 
erfarenheter, vilket är av väldigt stor vikt för vår klubb.  
Gruppen fortsä[er a[ samarbeta och digitala möten är 
inbokade för 2024. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har ökat y[erligare under 2023 vilket 
också innebär a[ intäkterna ökat.  
Annonseringen i Pudelny[ har minskat under året. Vi 
kan konstatera a[ intresset för a[ annonsera är lågt. 
Tidningen är fortsa[ populär hos våra medlemmar och 
vi arbetar ak.vt med a[ göra den så innehållsrik och 
varia.onsrik som möjligt. 
Försäljningen i vår webbshop fortsä[er a[ vara hög och 
flera nya omtyckta varor har kommit in i vår shop. Vårt 
klipphäge är väldigt populärt. 
Årets stora kostnader har varit Pudelna.onalen och 
Pudel-SM. 
För mer informa.on om ekonomin hänvisar vi .ll 
Balans- och Resultaträkning, .digare i de[a dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för e[ fantas.skt år med mängder av ak.viteter runt om i vårt avlånga land. Avdelningar, 
sek.oner, ombud och engagerade medlemmar har möjliggjort a[ vi får visa upp vår fantas.ska mångsidiga ras som är 
så posi.v! Med fyra storlekar, fem färger och otaliga frisyrer så har pudeln någon.ng för alla smaker!

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

 

 

Svenska Pudelklubbens centralstyrelse 

27 mars 2024 

Fredrik Nilsson  Lena Petri   Stefan Mörk 

Lillan Holmberg  Annika Holm   Anna Johansson 

Mona Plånborg Grenholm   Aleksandra Palumbo   Johanna Hampf 

Beatrice U[erström  Maria Dellham   Marika Pontén 
 

Anne[e Sundell 

Sida   av  19 33

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

Interna?onella kontakter  
Den Nordiska pudelkonferensen genomfördes under 
året och Fredrik Nilsson deltog från Sverige. Några av 
ämnena som diskuterades var avel mellan storlekarna, 
flerfärgade pudlar, mätning på utställning, cacib på toy 
och delning av färgerna på utställning. En mycket 
givande helg. 
Det har även förts diskussioner i gruppens gemen-
samma Facebook-grupp under året.  

Kennelfullmäk?ge  
Lena Petri, Maria Dellham och Fredrik Nilsson deltog 
som SPK:s delegater på Svenska Kennelklubbens 
fullmäk.gemöte (KF) som genomfördes 23-24 
september 2023, på Arlandastad, Stockholm.  

Specialklubbsgrupp 
Inför KF bildade några av specialklubbarna en grupp och 
sa[e upp gemensamma mål. Flertalet är från 
sällskapshundsklubbar och samarbetet gör a[ man får 
ökade möjligheter a[ påverka frågor som drivs 

gemensamt. Det ger också stor möjlighet .ll utbyte av 
erfarenheter, vilket är av väldigt stor vikt för vår klubb.  
Gruppen fortsä[er a[ samarbeta och digitala möten är 
inbokade för 2024. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har ökat y[erligare under 2023 vilket 
också innebär a[ intäkterna ökat.  
Annonseringen i Pudelny[ har minskat under året. Vi 
kan konstatera a[ intresset för a[ annonsera är lågt. 
Tidningen är fortsa[ populär hos våra medlemmar och 
vi arbetar ak.vt med a[ göra den så innehållsrik och 
varia.onsrik som möjligt. 
Försäljningen i vår webbshop fortsä[er a[ vara hög och 
flera nya omtyckta varor har kommit in i vår shop. Vårt 
klipphäge är väldigt populärt. 
Årets stora kostnader har varit Pudelna.onalen och 
Pudel-SM. 
För mer informa.on om ekonomin hänvisar vi .ll 
Balans- och Resultaträkning, .digare i de[a dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för e[ fantas.skt år med mängder av ak.viteter runt om i vårt avlånga land. Avdelningar, 
sek.oner, ombud och engagerade medlemmar har möjliggjort a[ vi får visa upp vår fantas.ska mångsidiga ras som är 
så posi.v! Med fyra storlekar, fem färger och otaliga frisyrer så har pudeln någon.ng för alla smaker!

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Svenska Pudelklubbens centralstyrelse 
11 mars 2025 

Maria Dellham   Fredrik Nilsson  Lena Petri    

 

Lillan Holmberg   Stefan Mörk   Johanna Hampf  
   
 

Mona Plånborg Grenholm   Aleksandra Palumbo  Doris Backe  

Marika Pontén  Camilla Waltersson  Frida Norlander  

Ann-Louise Lindgren 

Sida  av 28 44

Internationella kontakter  
Den Nordiska pudelkonferensen genomfördes under 
året och Fredrik Nilsson deltog från Sverige. Några 
av ämnena som diskuterades var avel mellan 
storlekarna, flerfärgade pudlar, mätning på 
utställning, cacib på toy och delning av färgerna på 
utställning. En mycket givande helg. 
Det har även förts diskussioner i gruppens gemen-
samma Facebook-grupp under året.  
Specialklubbsgrupp 
Inför KF bildade några av specialklubbarna en grupp 
och satte upp gemensamma mål. Flertalet är från 
sällskapshundsklubbar och samarbetet gör att man 
får ökade möjligheter att påverka frågor som drivs 
gemensamt. Det ger också stor möjlighet till utbyte 
av erfarenheter, vilket är av väldigt stor vikt för vår 
klubb.  
Gruppen fortsätter att samarbeta och digitala möten 
är inbokade för 2024. 

Grafisk profilen 
Under 2024 gick styrelsen ut med en förfrågan på att 
ta fram en ny grafisk profil för Svenska 
Pudelklubben. I jobbet ingick bland annat att ge 
förslag på en ny logotype, typsnitt och se hur det 
skulle användas. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har minskat lite under 2024, men 
när man jämför med andra klubbar har vi behållit vårt 
hög medlemsantal mycket väl.  
Pudelnytt är fortsatt populär hos våra medlemmar 
och vi arbetar aktivt med att göra den så innehållsrik 
och variationsrik som möjligt. Men kostnaderna 
stiger här, framförallt porto. 
Försäljningen i vår webbshop fortsätter att vara hög 
och flera nya omtyckta varor har kommit in i vår 
shop. Vårt klipphäfte är väldigt populärt. 
För mer information om ekonomin hänvisar vi till 
Balans- och Resultaträkning, tidigare i detta 
dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för ett fantastiskt år fyllt av engagemang och aktiviteter på alla nivåer i vårt avlånga 
land. Tack vare våra avdelningar, sektioner och alla engagerade medlemmar har vi fått möjlighet att visa upp vår 
ras mångsidighet på ett positivt sätt. 
Genom ett aktivt och engagerat arbete i olika sammanhang har vi fortsatt att lyfta fram och främja pudelrasens 
bästa. Under året har vi drivit viktiga frågor kring avel, hälsa och uppfödning samt verkat för att stärka en 
positiv och ansvarsfull hundägarkultur. 
Med en bredd av möjligheter och ett starkt engagemang har vi tillsammans skapat ett år fyllt av framgång och 
gemenskap. Vi ser fram emot att med fortsatt kraft och samarbete bygga vidare för våra fina ras pudeln. 

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Svenska Pudelklubbens centralstyrelse 

27 mars 2024 

Fredrik Nilsson  Lena Petri   Stefan Mörk 

Lillan Holmberg  Annika Holm   Anna Johansson 

Mona Plånborg Grenholm   Aleksandra Palumbo   Johanna Hampf 

Beatrice U[erström  Maria Dellham   Marika Pontén 
 

Anne[e Sundell 

Sida   av  19 33

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

Interna?onella kontakter  
Den Nordiska pudelkonferensen genomfördes under 
året och Fredrik Nilsson deltog från Sverige. Några av 
ämnena som diskuterades var avel mellan storlekarna, 
flerfärgade pudlar, mätning på utställning, cacib på toy 
och delning av färgerna på utställning. En mycket 
givande helg. 
Det har även förts diskussioner i gruppens gemen-
samma Facebook-grupp under året.  

Kennelfullmäk?ge  
Lena Petri, Maria Dellham och Fredrik Nilsson deltog 
som SPK:s delegater på Svenska Kennelklubbens 
fullmäk.gemöte (KF) som genomfördes 23-24 
september 2023, på Arlandastad, Stockholm.  

Specialklubbsgrupp 
Inför KF bildade några av specialklubbarna en grupp och 
sa[e upp gemensamma mål. Flertalet är från 
sällskapshundsklubbar och samarbetet gör a[ man får 
ökade möjligheter a[ påverka frågor som drivs 

gemensamt. Det ger också stor möjlighet .ll utbyte av 
erfarenheter, vilket är av väldigt stor vikt för vår klubb.  
Gruppen fortsä[er a[ samarbeta och digitala möten är 
inbokade för 2024. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har ökat y[erligare under 2023 vilket 
också innebär a[ intäkterna ökat.  
Annonseringen i Pudelny[ har minskat under året. Vi 
kan konstatera a[ intresset för a[ annonsera är lågt. 
Tidningen är fortsa[ populär hos våra medlemmar och 
vi arbetar ak.vt med a[ göra den så innehållsrik och 
varia.onsrik som möjligt. 
Försäljningen i vår webbshop fortsä[er a[ vara hög och 
flera nya omtyckta varor har kommit in i vår shop. Vårt 
klipphäge är väldigt populärt. 
Årets stora kostnader har varit Pudelna.onalen och 
Pudel-SM. 
För mer informa.on om ekonomin hänvisar vi .ll 
Balans- och Resultaträkning, .digare i de[a dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för e[ fantas.skt år med mängder av ak.viteter runt om i vårt avlånga land. Avdelningar, 
sek.oner, ombud och engagerade medlemmar har möjliggjort a[ vi får visa upp vår fantas.ska mångsidiga ras som är 
så posi.v! Med fyra storlekar, fem färger och otaliga frisyrer så har pudeln någon.ng för alla smaker!

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Svenska Pudelklubbens centralstyrelse 

27 mars 2024 

Fredrik Nilsson  Lena Petri   Stefan Mörk 

Lillan Holmberg  Annika Holm   Anna Johansson 

Mona Plånborg Grenholm   Aleksandra Palumbo   Johanna Hampf 

Beatrice U[erström  Maria Dellham   Marika Pontén 
 

Anne[e Sundell 

Sida   av  19 33

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 

  

      

   
  

Sida  av 19 37

Interna?onella kontakter  
Den Nordiska pudelkonferensen genomfördes under 
året och Fredrik Nilsson deltog från Sverige. Några av 
ämnena som diskuterades var avel mellan storlekarna, 
flerfärgade pudlar, mätning på utställning, cacib på toy 
och delning av färgerna på utställning. En mycket 
givande helg. 
Det har även förts diskussioner i gruppens gemen-
samma Facebook-grupp under året.  

Kennelfullmäk?ge  
Lena Petri, Maria Dellham och Fredrik Nilsson deltog 
som SPK:s delegater på Svenska Kennelklubbens 
fullmäk.gemöte (KF) som genomfördes 23-24 
september 2023, på Arlandastad, Stockholm.  

Specialklubbsgrupp 
Inför KF bildade några av specialklubbarna en grupp och 
sa[e upp gemensamma mål. Flertalet är från 
sällskapshundsklubbar och samarbetet gör a[ man får 
ökade möjligheter a[ påverka frågor som drivs 

gemensamt. Det ger också stor möjlighet .ll utbyte av 
erfarenheter, vilket är av väldigt stor vikt för vår klubb.  
Gruppen fortsä[er a[ samarbeta och digitala möten är 
inbokade för 2024. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har ökat y[erligare under 2023 vilket 
också innebär a[ intäkterna ökat.  
Annonseringen i Pudelny[ har minskat under året. Vi 
kan konstatera a[ intresset för a[ annonsera är lågt. 
Tidningen är fortsa[ populär hos våra medlemmar och 
vi arbetar ak.vt med a[ göra den så innehållsrik och 
varia.onsrik som möjligt. 
Försäljningen i vår webbshop fortsä[er a[ vara hög och 
flera nya omtyckta varor har kommit in i vår shop. Vårt 
klipphäge är väldigt populärt. 
Årets stora kostnader har varit Pudelna.onalen och 
Pudel-SM. 
För mer informa.on om ekonomin hänvisar vi .ll 
Balans- och Resultaträkning, .digare i de[a dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för e[ fantas.skt år med mängder av ak.viteter runt om i vårt avlånga land. Avdelningar, 
sek.oner, ombud och engagerade medlemmar har möjliggjort a[ vi får visa upp vår fantas.ska mångsidiga ras som är 
så posi.v! Med fyra storlekar, fem färger och otaliga frisyrer så har pudeln någon.ng för alla smaker!

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Svenska Pudelklubbens centralstyrelse 
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Fredrik Nilsson  Lena Petri   Stefan Mörk 

Lillan Holmberg  Annika Holm   Anna Johansson 

Mona Plånborg Grenholm   Aleksandra Palumbo   Johanna Hampf 

Beatrice U[erström  Maria Dellham   Marika Pontén 
 

Anne[e Sundell 

Sida   av  19 33

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
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webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Interna?onella kontakter  
Den Nordiska pudelkonferensen genomfördes under 
året och Fredrik Nilsson deltog från Sverige. Några av 
ämnena som diskuterades var avel mellan storlekarna, 
flerfärgade pudlar, mätning på utställning, cacib på toy 
och delning av färgerna på utställning. En mycket 
givande helg. 
Det har även förts diskussioner i gruppens gemen-
samma Facebook-grupp under året.  

Kennelfullmäk?ge  
Lena Petri, Maria Dellham och Fredrik Nilsson deltog 
som SPK:s delegater på Svenska Kennelklubbens 
fullmäk.gemöte (KF) som genomfördes 23-24 
september 2023, på Arlandastad, Stockholm.  

Specialklubbsgrupp 
Inför KF bildade några av specialklubbarna en grupp och 
sa[e upp gemensamma mål. Flertalet är från 
sällskapshundsklubbar och samarbetet gör a[ man får 
ökade möjligheter a[ påverka frågor som drivs 

gemensamt. Det ger också stor möjlighet .ll utbyte av 
erfarenheter, vilket är av väldigt stor vikt för vår klubb.  
Gruppen fortsä[er a[ samarbeta och digitala möten är 
inbokade för 2024. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har ökat y[erligare under 2023 vilket 
också innebär a[ intäkterna ökat.  
Annonseringen i Pudelny[ har minskat under året. Vi 
kan konstatera a[ intresset för a[ annonsera är lågt. 
Tidningen är fortsa[ populär hos våra medlemmar och 
vi arbetar ak.vt med a[ göra den så innehållsrik och 
varia.onsrik som möjligt. 
Försäljningen i vår webbshop fortsä[er a[ vara hög och 
flera nya omtyckta varor har kommit in i vår shop. Vårt 
klipphäge är väldigt populärt. 
Årets stora kostnader har varit Pudelna.onalen och 
Pudel-SM. 
För mer informa.on om ekonomin hänvisar vi .ll 
Balans- och Resultaträkning, .digare i de[a dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för e[ fantas.skt år med mängder av ak.viteter runt om i vårt avlånga land. Avdelningar, 
sek.oner, ombud och engagerade medlemmar har möjliggjort a[ vi får visa upp vår fantas.ska mångsidiga ras som är 
så posi.v! Med fyra storlekar, fem färger och otaliga frisyrer så har pudeln någon.ng för alla smaker!

Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Sida  av 29 43

1510 Kundfordringar

1790 Övriga förutbetalda kostnader och upplupna intäkter

1930 Företagskonto/checkkonto/affärskonto
1945 Resursbank kapitalkonto

2010 Eget kapital

2099 Årets resultat

2220 Domarkonferens
2221 SPK jubileum
2222 Hälsokonto
2223 RAS
2224 Pudelnationalen
2225 SPK hemsida
2226 Pudelseminarium
2227 Avels- och uppfödarkongress
2228 Pudelgala
2229 Fortbildning

Räkenskapsår: 2023-01-01 - 2023-12-31 
 
Avser perioden: 2023-01-01 - 2023-12-31 
Period fg år: 2022-01-01 - 2022-12-31

  
 
 

Vid
 periodens
 början Förändring

Vid
 periodens
 slut

Periodslut
 fg år

TILLGÅNGAR

Omsättningstillgångar
Kortfristiga fordringar
Kundfordringar

12 085,00 -3 445,00 8 640,00 12 085,00
 
Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter

10 201,00 17 305,63 27 506,63 10 201,00
 
Summa kortfristiga fordringar 22 286,00 13 860,63 36 146,63 22 286,00

Övriga omsättningstillgångar
Kassa och bank

1 282 375,84 -173 047,92 1 109 327,92 1 282 375,84
403 582,24 0,00 403 582,24 403 582,24

1 685 958,08 -173 047,92 1 512 910,16 1 685 958,08

Summa övriga omsättningstillgångar 1 685 958,08 -173 047,92 1 512 910,16 1 685 958,08

Summa omsättningstillgångar 1 708 244,08 -159 187,29 1 549 056,79 1 708 244,08

SUMMA TILLGÅNGAR 1 708 244,08 -159 187,29 1 549 056,79 1 708 244,08

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital
Eget kapital vid årets början

-720 841,03 -79 683,82 -800 524,85 -720 841,03
 
Fritt eget kapital
Årets resultat

-324 683,82 355 401,88 30 718,06 -324 683,82
 
Summa fritt eget kapital -324 683,82 355 401,88 30 718,06 -324 683,82

Summa eget kapital -1 045 524,85 275 718,06 -769 806,79 -1 045 524,85

Avsättningar
Övriga avsättningar

-10 000,00 -15 000,00 -25 000,00 -10 000,00
-13 000,00 0,00 -13 000,00 -13 000,00
-91 400,00 0,00 -91 400,00 -91 400,00
-55 700,00 0,00 -55 700,00 -55 700,00

-110 000,00 110 000,00 0,00 -110 000,00
-35 000,00 -25 000,00 -60 000,00 -35 000,00
-45 000,00 -15 000,00 -60 000,00 -45 000,00
-75 000,00 -25 000,00 -100 000,00 -75 000,00

0,00 -30 000,00 -30 000,00 0,00
0,00 -100 000,00 -100 000,00 0,00

-435 100,00 -100 000,00 -535 100,00 -435 100,00

Summa avsättningar -435 100,00 -100 000,00 -535 100,00 -435 100,00

Preliminär balansräkning
SVENSKA PUDELKLUBBEN 
802002-7341

Utskrivet av Susanne Gustafsson 2024-02-07 19:20:11 Visma eEkonomi
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Preliminär balansräkning
SVENSKA PUDELKLUBBEN
802002-7341

Räkenskapsår: 2024-01-01 - 2024-12-31

Avser perioden: 2024-01-01 - 2024-12-31
Period fg år: 2023-01-01 - 2023-12-31

Vid periodens
början

Förändring Vid periodens
slut

Periodslut fg år

TILLGÅNGAR

Omsättningstillgångar
Kortfristiga fordringar
Kundfordringar

1510 Kundfordringar 8 640,00 6 115,00 14 755,00 8 640,00

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter
1790 Övriga förutbetalda kostnader och upplupna
intäkter

27 506,63 -8 724,63 18 782,00 27 506,63

Summa kortfristiga fordringar 36 146,63 -2 609,63 33 537,00 36 146,63
Övriga omsättningstillgångar
Kassa och bank

1930 Företagskonto/checkkonto/affärskonto 1 109 327,92 113 219,49 1 222 547,41 1 109 327,92
1945 Resursbank kapitalkonto 403 582,24 28 367,75 431 949,99 403 582,24

1 512 910,16 141 587,24 1 654 497,40 1 512 910,16

Summa övriga omsättningstillgångar 1 512 910,16 141 587,24 1 654 497,40 1 512 910,16

Summa omsättningstillgångar 1 549 056,79 138 977,61 1 688 034,40 1 549 056,79

SUMMA TILLGÅNGAR 1 549 056,79 138 977,61 1 688 034,40 1 549 056,79

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital
Eget kapital vid årets början

2010 Eget kapital -800 524,85 30 718,06 -769 806,79 -800 524,85

Fritt eget kapital
Årets resultat

2099 Årets resultat 30 718,06 -116 161,28 -85 443,22 30 718,06

Summa fritt eget kapital 30 718,06 -116 161,28 -85 443,22 30 718,06

Summa eget kapital -769 806,79 -85 443,22 -855 250,01 -769 806,79
Avsättningar
Övriga avsättningar

2220 Domarkonferens -25 000,00 0,00 -25 000,00 -25 000,00
2221 SPK jubileum -13 000,00 0,00 -13 000,00 -13 000,00
2222 Hälsokonto -91 400,00 0,00 -91 400,00 -91 400,00
2223 RAS -55 700,00 0,00 -55 700,00 -55 700,00
2225 SPK hemsida -60 000,00 0,00 -60 000,00 -60 000,00
2226 Pudelseminarium -60 000,00 0,00 -60 000,00 -60 000,00
2227 Avels- och uppfödarkongress -100 000,00 0,00 -100 000,00 -100 000,00
2228 Pudelgala -30 000,00 0,00 -30 000,00 -30 000,00
2229 Fortbildning -100 000,00 0,00 -100 000,00 -100 000,00

-535 100,00 0,00 -535 100,00 -535 100,00

Summa avsättningar -535 100,00 0,00 -535 100,00 -535 100,00
Kortfristiga skulder
Leverantörsskulder

2440 Leverantörsskulder -86 820,00 -41 236,39 -128 056,39 -86 820,00

Övriga skulder
2711 Innehållen källskatt -300,00 -300,00 -600,00 -300,00
2731 Avräkning lagstadgade sociala avgifter -102,00 -102,00 -204,00 -102,00
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Sida  av 30 43

Vid
 periodens
 början Förändring

Vid
 periodens
 slut

Periodslut
 fg år

2440 Leverantörsskulder

2711 Innehållen källskatt
2731 Avräkning lagstadgade sociala avgifter
2801 Medlemsavg Mellansv avd
2802 Medlemsavg Norra avd
2803 Medlemsavg Södra avd
2804 Medlemsavg Västra avd
2890 Övriga kortfristiga skulder

2972 Förutbetalda medlemsavgifter
2990 Övriga upplupna kostnader och förutbetalda intäkter

Kortfristiga skulder
Leverantörsskulder

-152 652,00 65 832,00 -86 820,00 -152 652,00
 
Övriga skulder

0,00 -300,00 -300,00 0,00
0,00 -102,00 -102,00 0,00

-22 170,00 -6 870,00 -29 040,00 -22 170,00
-5 420,00 -1 430,00 -6 850,00 -5 420,00
-7 280,00 -1 385,00 -8 665,00 -7 280,00

-11 415,00 -105,00 -11 520,00 -11 415,00
-7 250,00 4 156,00 -3 094,00 -7 250,00

-53 535,00 -6 036,00 -59 571,00 -53 535,00

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter
-14 000,00 -3 811,00 -17 811,00 -14 000,00
-7 432,23 -72 515,77 -79 948,00 -7 432,23

-21 432,23 -76 326,77 -97 759,00 -21 432,23

Summa kortfristiga skulder -227 619,23 -16 530,77 -244 150,00 -227 619,23

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER -1 708 244,08 159 187,29 -1 549 056,79 -1 708 244,08

BERÄKNAT RESULTAT 0,00 0,00 0,00 0,00

Preliminär balansräkning
SVENSKA PUDELKLUBBEN 
802002-7341

Utskrivet av Susanne Gustafsson 2024-02-07 19:20:11 Visma eEkonomi
Sida 2 av 2

Preliminär balansräkning
SVENSKA PUDELKLUBBEN
802002-7341

Vid periodens
början

Förändring Vid periodens
slut

Periodslut fg år

2801 Medlemsavg Mellansv avd -29 040,00 2 475,00 -26 565,00 -29 040,00
2802 Medlemsavg Norra avd -6 850,00 855,00 -5 995,00 -6 850,00
2803 Medlemsavg Södra avd -8 665,00 1 005,00 -7 660,00 -8 665,00
2804 Medlemsavg Västra avd -11 520,00 -95,00 -11 615,00 -11 520,00
2890 Övriga kortfristiga skulder -3 094,00 3 094,00 0,00 -3 094,00

-59 571,00 6 932,00 -52 639,00 -59 571,00

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter
2972 Förutbetalda medlemsavgifter -17 811,00 1 706,00 -16 105,00 -17 811,00
2990 Övriga upplupna kostnader och förutbetalda
intäkter

-79 948,00 -20 936,00 -100 884,00 -79 948,00

-97 759,00 -19 230,00 -116 989,00 -97 759,00

Summa kortfristiga skulder -244 150,00 -53 534,39 -297 684,39 -244 150,00

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER -1 549 056,79 -138 977,61 -1 688 034,40 -1 549 056,79

BERÄKNAT RESULTAT 0,00 0,00 0,00 0,00
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Sida  av 31 43

3110 Medlemsintäkter
3120 Annonsförsäljning
3130 Lottförsäljning
3160 Utställningsintäkter
3220 Varuförsäljning
3310 Pudelseminarium
3320 PudelSM
3330 Pudelnational
3740 Öres- och kronutjämning

3989 Marknadsbidrag

4010 Inköp medlemshantering
4210 SA- & PRCD-tester
4260 PF
4290 SKK-möten; avel, hälsa & färg
4302 Kennelfullmäktige KF
4303 Nordisk Pudelkonferens
4305 Specialklubbskonferens
4306 Verksamhetskonferens
4310 Pudelseminarium
4320 PudelSM
4330 Pudelnational
4708 Avgifter SKK & SBK
4750 Inköp av varor till försäljning

4100 PudelNytt övrigt
4120 PudelNytt tryck etc
4121 PudelNytt porto
4122 PudelNytt prod.kostnader

5410 Förbrukningsinventarier
5900 Reklam och PR
6100 Kontorsmateriel och trycksaker
6240 Rasmontrar
6250 Postbefordran
6310 Klubbförsäkring
6450 Styrelsemöten
6530 Redovisningstjänster
6570 Bankkostnader
6910 Licensavgifter
6993 Lämnade bidrag och gåvor

7211 Arvoden

Räkenskapsår: 2023-01-01 - 2023-12-31
  

Avser perioden: 2023-01-01 - 2023-12-31
 Period fg år: 2022-01-01 - 2022-12-31

  
Perioden Ackumulerat Period fg år:

Rörelsens intäkter
Nettoomsättning

733 211,00 733 211,00 699 724,00
6 950,00 6 950,00 4 750,00

0,00 0,00 2 760,00
40 800,00 40 800,00 41 000,00

114 805,19 114 805,19 152 266,50
0,00 0,00 50 446,00

41 895,00 41 895,00 0,00
172 686,77 172 686,77 0,00

-5,55 -5,55 1,23
1 110 342,41 1 110 342,41 950 947,73

Övriga rörelseintäkter
36 544,00 36 544,00 51 290,85

 
Summa rörelsens intäkter 1 146 886,41 1 146 886,41 1 002 238,58

Rörelsens kostnader
Råvaror och förnödenheter

-151 348,00 -151 348,00 -143 724,00
-4 000,00 -4 000,00 -1 346,20

-96 876,32 -96 876,32 0,00
-2 499,00 -2 499,00 0,00

-20 131,00 -20 131,00 0,00
-9 638,92 -9 638,92 0,00

0,00 0,00 -5 200,00
-124 428,53 -124 428,53 0,00

0,00 0,00 -935,70
-81 955,45 -81 955,45 0,00

-140 156,24 -140 156,24 0,00
0,00 0,00 -1 000,00

-82 424,25 -82 424,25 -119 600,60
-713 457,71 -713 457,71 -271 806,50

Handelsvaror
-5 400,00 -5 400,00 -4 940,00

-164 300,00 -164 300,00 -145 050,00
-84 876,39 -84 876,39 -78 017,65
-52 000,00 -52 000,00 -52 000,00

-306 576,39 -306 576,39 -280 007,65

Övriga externa kostnader
0,00 0,00 -1 588,00
0,00 0,00 -2 993,03

-3 142,25 -3 142,25 -5 465,00
-10 025,00 -10 025,00 0,00
-26 490,00 -26 490,00 -32 090,90

-595,00 -595,00 -570,00
-21 050,00 -21 050,00 0,00
-37 743,00 -37 743,00 -26 000,00
-6 546,75 -6 546,75 -5 853,50

-15 005,50 -15 005,50 -9 995,30
-18 502,25 -18 502,25 -2 186,00

-139 099,75 -139 099,75 -86 741,73

Personalkostnader
-3 750,00 -3 750,00 -12 806,00

Preliminär resultaträkning
SVENSKA PUDELKLUBBEN 
802002-7341

Utskrivet av Susanne Gustafsson 2024-02-07 19:21:58 Visma eEkonomi
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Preliminär resultaträkning
SVENSKA PUDELKLUBBEN
802002-7341

Räkenskapsår: 2024-01-01 - 2024-12-31

Avser perioden: 2024-01-01 - 2024-12-31
Period fg år 2023-01-01 - 2023-12-31

Perioden Ackumulerat Period fg år
Rörelsens intäkter
Nettoomsättning

3110 Medlemsintäkter 731 510,00 731 510,00 733 211,00
3120 Annonsförsäljning 5 900,00 5 900,00 6 950,00
3160 Utställningsintäkter 34 080,00 34 080,00 40 800,00
3220 Varuförsäljning 91 100,28 91 100,28 114 805,19
3320 PudelSM 0,00 0,00 41 895,00
3330 Pudelnational 0,00 0,00 172 686,77
3740 Öres- och kronutjämning 4,00 4,00 -5,55

862 594,28 862 594,28 1 110 342,41

Övriga rörelseintäkter
3989 Marknadsbidrag 30 553,00 30 553,00 36 544,00
3993 Erhållna donationer och gåvor 25 000,00 25 000,00 0,00

55 553,00 55 553,00 36 544,00

Summa rörelsens intäkter 918 147,28 918 147,28 1 146 886,41

Rörelsens kostnader
Råvaror och förnödenheter

4010 Inköp medlemshantering -155 680,00 -155 680,00 -151 348,00
4210 SA- & PRCD-tester -3 652,50 -3 652,50 -4 000,00
4260 PF -1 250,00 -1 250,00 -96 876,32
4290 SKK-möten; avel, hälsa & färg 0,00 0,00 -2 499,00
4301 Avelskonferens -2 500,00 -2 500,00 0,00
4302 Kennelfullmäktige KF 0,00 0,00 -20 131,00
4303 Nordisk Pudelkonferens 0,00 0,00 -9 638,92
4306 Verksamhetskonferens -120 835,85 -120 835,85 -124 428,53
4320 PudelSM 0,00 0,00 -81 955,45
4330 Pudelnational 0,00 0,00 -140 156,24
4750 Inköp av varor till försäljning -57 246,00 -57 246,00 -82 424,25

-341 164,35 -341 164,35 -713 457,71

Handelsvaror
4100 PudelNytt övrigt -5 900,00 -5 900,00 -5 400,00
4120 PudelNytt tryck etc -159 790,00 -159 790,00 -164 300,00
4121 PudelNytt porto -110 337,60 -110 337,60 -84 876,39
4122 PudelNytt prod.kostnader -55 000,00 -55 000,00 -52 000,00

-331 027,60 -331 027,60 -306 576,39

Övriga externa kostnader
5900 Reklam och PR -10 641,00 -10 641,00 0,00
5910 Annonsering -4 850,00 -4 850,00 0,00
6100 Kontorsmateriel och trycksaker -49 973,63 -49 973,63 -3 142,25
6240 Rasmontrar -13 929,00 -13 929,00 -10 025,00
6250 Postbefordran -25 724,00 -25 724,00 -26 490,00
6310 Klubbförsäkring -635,00 -635,00 -595,00
6450 Styrelsemöten 0,00 0,00 -21 050,00
6530 Redovisningstjänster -27 830,00 -27 830,00 -37 743,00
6570 Bankkostnader -5 800,25 -5 800,25 -6 546,75
6910 Licensavgifter -16 206,35 -16 206,35 -15 005,50
6993 Lämnade bidrag och gåvor -4 042,00 -4 042,00 -18 502,25

-159 631,23 -159 631,23 -139 099,75

Personalkostnader
7211 Arvoden 0,00 0,00 -3 750,00
7331 Skattefria bilersättningar 0,00 0,00 -1 350,50
7511 Arbetsgivaravgifter för löner och ersättningar -1 424,00 -1 424,00 -1 178,00
7610 Fortbildning -900,00 -900,00 -2 262,75
7690 Medlemsvård -14 700,00 -14 700,00 -22 100,00

-17 024,00 -17 024,00 -30 641,25
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Sida  av 32 43

Perioden Ackumulerat Period fg år:
7331 Skattefria bilersättningar
7332 Skattepliktiga bilersättningar
7511 Arbetsgivaravgifter för löner och ersättningar
7610 Fortbildning
7690 Medlemsvård

8310 Ränteintäkter från omsättningstillgångar
8314 Skattefria ränteintäkter

8999 Årets resultat

-1 350,50 -1 350,50 -4 958,00
0,00 0,00 -1 300,00

-1 178,00 -1 178,00 -1 528,65
-2 262,75 -2 262,75 0,00

-22 100,00 -22 100,00 -22 100,00
-30 641,25 -30 641,25 -42 692,65

Summa rörelsens kostnader -1 189 775,10 -1 189 775,10 -681 248,53

Rörelseresultat -42 888,69 -42 888,69 320 990,05

Finansiella poster
Ränteintäkter och liknande resultatposter

12 166,63 12 166,63 3 693,77
4,00 4,00 0,00

12 170,63 12 170,63 3 693,77

Resultat efter finansiella poster -30 718,06 -30 718,06 324 683,82

Resultat före skatt -30 718,06 -30 718,06 324 683,82

BERÄKNAT RESULTAT -30 718,06 -30 718,06 324 683,82

Årets bokförda resultat
-30 718,06 -30 718,06 324 683,82
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Preliminär resultaträkning
SVENSKA PUDELKLUBBEN
802002-7341

Perioden Ackumulerat Period fg år

Summa rörelsens kostnader -848 847,18 -848 847,18 -1 189 775,10

Rörelseresultat 69 300,10 69 300,10 -42 888,69

Finansiella poster
Ränteintäkter och liknande resultatposter

8310 Ränteintäkter från omsättningstillgångar 16 201,12 16 201,12 12 166,63
8314 Skattefria ränteintäkter 2,00 2,00 4,00

16 203,12 16 203,12 12 170,63

Räntekostnader och liknande resultatposter
8422 Dröjsmålsräntor för leverantörsskulder -60,00 -60,00 0,00

Resultat efter finansiella poster 85 443,22 85 443,22 -30 718,06

Resultat före skatt 85 443,22 85 443,22 -30 718,06

BERÄKNAT RESULTAT 85 443,22 85 443,22 -30 718,06

Årets bokförda resultat
8999 Årets resultat 85 443,22 85 443,22 -30 718,06

Utskrivet av Susanne Gustafsson 2025-03-03 16:24:09 Visma eEkonomi
Sida 2 av 2
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Förvaltningsberä9else avseende 

Verksamhetsår 2024 

Informa6on om verksamheten 
SPK har Dll mål aP inom ramen för SPK:s stadgar, 
bestämmelser och föreskriKer bedriva SPK:s regionala 
verksamhet. 
SPK omfaPar hela Sverige, är indelat i fyra avdelningar 
Södra avdelningen, Västra avdelningen, Mellansvenska 
avdelningen och Norra avdelningen. 

Föreningens ändamål 
SPK är en ideell förening. Föreningen har Dll uppgiK aP 
bevara rasen samt aP informera om pudeln och dess 
användningsområden, sprida kunskap om SPK - dess 
mål, organisaDon och arbetsformer samt aP anordna 
verksamheter i enlighet med SPK:s direkDv. Föreningen 
vill belysa och sprida kunskap om pudeln, skapa 
kontakter med pudelägare/medlemmar och förutom 
stadfästa utställningar erbjuda akDviteter som främjar 
medlemmar och pudlar. 

Väsentliga händelser under året 
Fyra pudelnyP har skickats ut Dll medlemmarna. Med 
PudelnyP nr 4 skickades en almanacka med. 
EP fysiska styrelsemöten under våren.   
FullmäkDge var digitalt. Verksamhetskonferensen 
ufördes fysiskt. 
FortsaP många medlemmar. 
FortsaP mycket god försäljning i webshoppen. 
Pudeluppfödarutbildningen har påbörjats. 
Ny rasstandard 

Årets ekonomi 
-De totala intäkterna uppgick Dll 918 147 kronor 
-Kostnaderna uppgick totalt Dll 848 847  kronor 
-Ränteintäkter uppgick Dll 16 203 kronor 
-Årets resultat är vinst 85 443 kronor 
Förlag >ll avsä9ning 
Domarkonferens  15 000 
SPK jubileum   10 000 
PudelnaDonalen  40 000 
Avels- och uppfödarkongress 20 000 

      Förvaltningsberättelse
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            Revisionsberättelse



 

Sida  av 35 43

Målsättning 
Svenska Pudelklubben målsättning är att: 
- väcka intresse för rasen och främja avel av mentalt och 
fysiskt sunda, bruksmässiga och exteriört fullgoda 
rasrena pudlar. 
- bevara och utveckla pudelns specifika egenskaper 
- informera om pudeln och dess användningsområden 
- marknadsföra pudeln som den trevliga allroundhund 
den är samt belysa rasens positiva egenskaper. 
- informera och sprida kunskap om pudelns beteende 
och skötsel 

Detta sker bland annat genom att: 
-  bevaka och arbeta med frågor som har ett allmänt 
intresse för hundägare och hundägandet. 
-  skapa goda relationer med och mellan omvärlden, 
hundägaren och hundägandet. 
- utbilda instruktörer, pudelägare och pudlar så att de 
rasspecifika egenskaperna kan komma till     uttryck 
- anordna prov, utställningar och tävlingar för vår ras. 
- lämna information och råd i avelsfrågor samt att aktivt 
följa den kynologiska utvecklingen för pudel inom och 
utom landet. 
En grundförutsättning för att målsättningarna ska 
kunna nås är medlemmarnas stöd via medlemsavgiften. 
Precis som tidigare år kommer nya pudelägare att 
kontaktas av medlemsansvarig och få ett välkomstmail 

med relevant information om klubbens verksamhet och 
de förmåner som medlemskapet innebär. Svenska 
Pudelklubben kommer fortsätta arbeta för att få fler 
medlemmar och att befintliga medlemmar väljer att 
stanna kvar i klubben - Tillsammans är vi starka!  
Pudelklubben kommer även 2025 att uppmärksamma 
och premiera uppfödare som ger sina valpköpare ett 
gåvomedlemskap i klubben. 

Förslag till medlemsavgifter 2025 
Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse (SPK CS) föreslår 
att nuvarande medlemsavgifter för svenska medlemmar 
behålls oförändrade. Vi är medvetna om att kostnaderna 
kan komma att öka framöver, men tack vare klubbens 
goda ekonomiska situation anser vi att det i nuläget inte 
finns behov av att höja medlemsavgifterna. 

                                      Sverige                  Utanför Sverige 
Fullbetalande               295 kr                              425 kr 
Familjemedlem             50 kr                                 50 kr 
Gåvomedlemskap 
Huvudmedlem              175 kr                               295 kr 
Familjemedlem              50 kr                                 50 kr 

Minst nio styrelsemöten planeras under 2025, med en 
kombination av fysiska möten och digitala 
sammanträden. Justerade protokoll publiceras på 
hemsidan efter att beslutade brev har skrivits och 
avdelningarna har mottagit protokollen.

       Verksamhetsplan för Svenska Pudelklubben 2024 
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Ett fysiskt Pudelfullmäktige 2025 kommer att hållas den 
12 april, och verksamhetskonferensen äger rum den 12–
13 april. 
Deltagande på SKKs Kennelfullmäktige den 27–28 
september. 
Nordisk träff 2027 – vi arrangerar en fysisk träff med de 
nordiska pudelklubbarna. 
Styrelsens målsättning är att inspirera och stötta 
avdelningar, sektioner och ombud i deras arbete, så att 
de med engagemang och positivitet kan fortsätta att 
arbeta mot vårt gemensamma mål – att sprida kunskap 
om pudeln och värna om rasens framtid. 
Kommunikationskommittén 
Pudelklubben kommer att fortsätta sprida en positiv och 
informativ bild av vår ras som den trevliga, friska och 
positiva hundras den är. Detta sker genom vår hemsida, 
sociala medier, medlemstidningen samt nyhetsbrev. 
Pudelklubben planerar även att synas med en monter på 
Hundmässan i Stockholm med Mellansvenska 
avdelningarna, samt på MyDog i Göteborg med hjälp av 
Västra avdelningen. Vi ser fram emot att fortsätta vara 
en stark röst för pudelrasen och arbeta för dess bästa 
även i framtiden. 
Under 2025 fortsätter arbetet med att utveckla klubbens 
webbplats för att förenkla användningen för både 
besökare och redaktörer, samtidigt som säkerheten 
stärks och sårbarheten minskas. 
Pudelnytt, vår medlemstidning, kommer att ges ut i fyra 
nummer under året. Precis som tidigare planerar vi att 
skicka med en almanacka tillsammans med nummer 4 
till våra fullbetalande medlemmar. 
Fortsätta arbeta med våra sponsorer Svedea, Lyckliga 
fåret, Del mar dogs, 4Dogs och Happy Dog 

Tävlingskommittén 
Ansökan om utställningar för 2027. Vi har fjorton 
officiella utställningar planerade för 2025. Dessa 
kommer att hållas i följande avdelningar: fyra i 
Mellansvenska, tre i Södra, tre i Västra och fyra i Norra. 
Vi kommer stötta och utbilda nya pudeldomare, men 
även att erbjuda hjälp till redan auktoriserade domare 

för rasen. Vi arbetar också för att etablera mentorer för 
domare som utbildar sig inom pudel. 

Pudelklubben kommer att fortsätta uppmuntra 
pudelägare att genomföra BPH för att bidra till en 
bredare och mer heltäckande bild av rasens mentalitet. 
Kontakt med SKKs mentalpool för att arrangera en 
digital föreläsning om BPH 500-analys. 
Kommittén ansvarar även för Årsbästa-listorna. 
Pudelnationalen 2027 – en höjdpunkt för alla 
pudelintresserade! 

Avel- och uppfödarkommittén 
Avel- och uppfödarkommittén  ansvarar för avelsfrågor 
inom Pudelklubben. Kommittén hanterar bland annat 
RAS, hälsoprogram, registreringsbestämmelser och de 
regelverk som styr avelsarbetet. 
Avelskommittén arbetar utifrån de grundläggande 
principerna och etiska värderingarna för avel och 
uppfödning som uttrycks i SKKs Avelspolicy samt andra 
relevanta underlagsdokument från SKK. 
Under 2025 kommer SPK fortsätta att utveckla och 
genomföra den unik utbildning som riktar sig till 
uppfödare och andra avelsintresserade, för att fortbilda 
och stärka kunskapen inom området. 
RUU och Mentorgruppen fortsätter regelbundet sitt 
arbete, både genom digitala möten och genom 
utbildning och föreläsningar. 
SPK:s mentorer fortsätter att ge råd till uppfödare i en 
mängd olika frågor. 
Arbete med Pudelkongress 2026 –  som vi planerar att 
arrangera i samband med European Dog Show (EDS). 
Samordningskommittén  
Vi tar ett omtag för att uppdatera rutinbeskrivningarna 
för olika roller inom klubben. Vidare fortsätter gruppen 
att arbeta för ett förbättrat samarbete och effektivare 
arbetsflöden mellan de olika delarna av organisationen.  
Införa ett årshjul för centralstyrelsen. 
Jobbar vidare med hur vi kan attrahera och involvera 
unga medlemmar i verksamheten. Vi kommer att 
fortsätta arbetet med införandet av Svenska 
Pudelklubbens ledord och uppförandekod. 
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SVENSKA 
PUDELKLUBBEN

BUDGET

Konto Beskrivning Budget 2025 UEall 2024 Budget 2024 UEall 2023 Budget 2023 UEall 2022 Budget 2022

Intäkter
NePoomsäPning −6
3110 Medlemsintäkter 732 500 731 510 735 000 733 211 710 000 699 724 677 000
3120 Annonsförsäljning 6 000 5 900 5 000 6 950 7 000 4 750 8 000
3130 Lojörsäljning 8 000 2 760
3160 Utställningsintäkter 42 000 34 080 42 000 40 800 42 000 41 000 30 000
3220 Varuförsäljning 120 000 91 100 130 000 114 805 153 000 152 267 100 000
3310 Pudelseminarium  50 446
3320 PudelSM 41 895 5 000
3320 PudelnaDonalen 172 687 120 000
Summa 
ne9oomsä9ning

900 500 862 594 912 000 1 110 342 1 045 000 950 947 815 000

Övriga rörelseintäkter
3989 Marknadsbidrag 30 000 30 553 23 053 36 544 36 600 51 291
3990 Övriga ersäPningar och 

intäkter
25 000

Summa övriga 
rörelseintäkter

30 000 55 553 23 053 36 544 36 600 51 291

SUMMA INTÄKTER 930 500 918 147 935 053 1 146 886 1 081 600 1 002 238 815 000

Kostnader
4010 Inköp 

medlemshantering
−170 000 −155 680 −160 000 −151 348 −150 000 −143 724 −150 000

4100 PudelNyP övrigt −6 000 −5 900 −5 500 −5 400 −5 500 −4 940 −5 000
4120 PudelNyP tryck etc −175 000 −159 790 −175 000 −164 300 −160 000 −145 050 −145 000
4121 PudelNyP porto −130 000 −110 338 −100 000 −84 876 −90 000 −78 018 −80 000
4122 PudelNyP 

prod.kostnader
−55 000 −55 000 −52 000 −52 000 −52 000 −52 000 −52 000

4210 SA- & PRCD-tester −4 000 −3 653 −2 000 −4 000 −2 000 −1 346 −10 000
4220 RAS  
4260 PF −40 000 −12 500 −96 876 −150 000 −3 000
4280 Webbgruppen −5 000 −10 000 −35 000
4290 SKK-möte; avel, hälsa & 

färg
−2 499

4302 KennelfullmäkDge KF −40 000 −20 131 −15 000
4303 Nordisk Pudelkonferens −20 000 −9 639 −10 000 −12 000
4304 Domarkonferens 
4305 Specialklubbskonferens −10 000 −10 000 −5 000 −5 200
4306 Verksamhetskonferens −130 000 −120 836 −150 000 −124 429 −80 000 −70 000
4310 Pudelseminarium −80 000 −936 −80 000
4320 PudelSM −81 955 −35 000
4330 PudelnaDonalen −140 156 −150 000
4510 Årets Pudlar −2 500
4708 AvgiKer SKK & SBK PN −1 000 −1 000 −600
4750 Inköp av varor Dll 

försäljning
−10 0000 −57 246 −100 000 −82 424 −120 000 −119 600 −60 000

4910 Förändring av lager av 
handelsvaror

Summa kostnader för 
varor, material och 
vissa köpta tjänster 

−865 000 −680 942 −764 500 −1 020 034 −1 025 500 −551 814 −735 100

Bru$ovinst 65 500 237 205 170 553 126 852 56 100 450 424 79 900

     Budget 2024 
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Konto Beskrivning Budget 2025 UEall 2024 Budget 2024 UEall 2023 Budget 2023 UEall 2022 Budget 2022
6240 Ramontrar −20 000 −13 929 −15 000 −10 025 −10 000 −10 000
5410 Förbrukningsinventarier −2 500 −2 500 −2 500 −1588
5800 Resekostnader −5 000
5900 Reklam och PR −20 000 −10 641 −40 000 −20 000 −2993 −10 000
5910 Annonsering −5 000 −4 850 −5 000
6020 Egna fackDdskriKer −1 000
6100 Kontorsmateriel & 

trycksaker 
−50 000 −49 973,63 −46 000 −3 142,25 −10 000 −5465 −4 000

6250 Postbefordran −35 000 −25 724 −35 000 −26 490 −36 000 −32091 −35 000
6310 Klubbförsäkringar −650 −635 −600 −595 −600 −570 −600
6420 Revisionskostnader −500 −500 −500 −500
6450 Styrelsemöten −25 000 −30 000 −21 050 −50 000 −60 000
6530 Redovisningstjänster −33 000 −27 830 −40 000 −37 743 −26000 −30 000
6570 Bankkostnader −7 000 −5 800,25 −7 000 −6 546,75 −6 000 −5854 −6 000

6910 LicensavgiKer och 
royalDes

−20 000 −16 206,35 −17 000 −15 005,5 −10 000 −9995 −10 000

6982 FöreningsavgiKer −600
6993 Lämnade bidrag och 

gåvor
−15 000 −4 042 −20 000 −18 502,25 −3 000 −2186 −12 000

Summa övriga externa 
rörelsekostnader

−258 650 −159 631 −154 500 −98 848 −69 500 −44035 −189 700

Personalkostnader 
7211 Arvoden −5 000 −10 000 −3 750 −60 000 −12806  
7331 SkaPefira milersäPning −5 000 −10 000 −1 351 −48 000 −4958 −2 000
7332 SkaPeplikDga 

bilersäPningar 
−3 000 −3 000 −12 000 −1300

7511 ArbetsgivaravgiKer −2 000 −1 424 −1 178 −16 000 −1529 −3 500
7610 Fortbildning −5 000 −900 −25 000 −2 263 −100 000 −10 000
7690 Medlemsvård −25 000 −14 700 −25 000 −22 100 −30 000 −22100 −25 000
Summa 
personalkostnader 

−45 000 −17 024 −73 000 −30 641 −266 000 −42693 −40 500

Övriga 
rörelsekostnader

7960
Valutaförluster på 
fordringar

SUMMA KOSTNADER −1 168 650 −848 847 −1 091 100 −1 189 775 −1 440 100 −681 249 −965 300
Rörelseresultat −238 150 69 300 −156 047 −42 889 −358 500 320 989 −150 300
Finansiella poster 
Finansiella intäkter 
8310 Ränteintäkter från 

omsäPningsDllgångar
15 000 16 201,12 10 000 12 170,63 3 700 3694 2 200

8314 SkaPefria ränteintäkter 2
8422 Dröjsmålsränta lev −60
Summa finansiella 
intäkter 

15 000 16 143,12 10 000 12 170,63 3 700 3694 2 200

Resultat e<er 
finansiella poster 

−223 150 85 443 −146 047 −30 718 −354 800 324 683 −148 100

AvsäPningar 
2220 Domarkonferens −15 000
2221 SPK jubileum −10 000 58000
2222 Hälsokonto
2223 RAS
2224 PudelnaDonalen −40 000 145 000
2225 SPK hemsida 40 000
2226 Pudelseminarium 70 000
2227 Avels- och 

uppfödarkongress
−20 000

2228 Pudelgala
2229 Fortbildning 80 000 100 000
BERÄKNAT RESULTAT −143 150 443 −106 047 −30 718 −109 800 324683 −20100



 

Ordinarie Ledamot Alexandra Palumbo Omval 2 år 
Ordinarie ledamot       Lena Petri Omval 2 år  
Ordinarie ledamot    Lillan Holmberg Omval 2 år  
Ordinarie ledamot    Camilla Waltersson Nyval 2 år 
Ordinarie ledamot    Frida Nordlander Fyllnadsval 1 år 

Suppleant 1. Kerstin Johansson       Nyval 2 år 
Suppleant 2. Mariana Näslund Blixt Nyval 2 år 
Suppleant 3. Carina Kinde               Fyllnadsval 1 år  
Suppleant 4. Johanna Bäckström               Fyllnadsval 1 år 

  
Kvarstår i styrelsen med 1 år av mandatperioden:  

Ordförande Maria Dellham   
Ordinarie ledamot    Doris Backe 
Ordinarie ledamot  Fredrik Nilsson  
Ordinarie ledamot    Mona Plånborg Grenholm  

Johanna Hampf, Marika Pontén och Ann-Louise Lindgren har avböjt omval. 
Stefan Mörk avgår med 1 år kvar av sin mandatperiod.  
  

Revisorer                    Bengt Forshult                         Omval 1 år  
                                     Helén Hettinger  Nyval 1 år  
  
Revisorssuppleanter   Inger Hildebrand                    Omval 1 år  
                                     Christina Hermansson           Omval 1 år  
  
Valberedning            Jenny Havenäs                       Omval 2 år  
                                     Carina Enberg                          Omval 1 år  
  
Kvarstår 1 år av valberedningsperioden Charlotte Sandell (sammankallande). 
  
  

2025-03-15 
  
Göteborg     Stockholm                      Stockholm                         
  
___________________             ___________________         ___________________ 
Jenny Havenäs          Carina Enberg      Charlotte Sandell                           
Sammankallande 
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        Valberedningens förslag till Centralstyrelse i SPK 2025 
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        Presenta(on av valberedningens förslag (ll nya styrelsemedlemmar 

Kerstin Johansson - Suppleant 
Jag heter Kerstin Johansson, numera pensionär som 
bor på landet strax utanför Göteborg med bara 
naturen som granne. När yrkeslivet nu är slut är det 
hundar som gäller dygnet runt. 

Har ett förflutet som styrelseledamot i Svenska 
Pudelklubben, alla möjliga befattningar, varav den 
senaste tiden som ordförande i Västra avdelningen. 
Sen blev det SPK CS, var där med i 4 år, 
superintressant men tidskrävande vilket skulle varvas 
med heltidsarbete och ett gäng egna hundar att både 
sköta och försöka aktivera. Är intresserad av 
utställning och både pudeln och cockern har pälsar 
som kräver sin tid. 

Så 1984 kom första pudeln in i mitt liv, första valpkullen 
1988. Sedan dess har jag aldrig varit utan och tagit 
någon kull då och då under kennelnamnet Claudivan. 
Cocker Spaniel kom in senare, 2013 köpte jag första 
cockern. Blev invald i Cocker Spaniel klubbens 
styrelse 2021 där jag satt med en tid, sista tiden som 
vice ordförande. Det var en annorlunda arbetsgång då 
klubben ligger under SSRK som i sin tur ligger under 
SKK. Spännande men kände att det är pudeln jag vill 
fokusera på, även om cockern också har kommit för 
att stanna hos mig. Avel, uppfödning och utställning är 
det jag brinner för. Är mentor i västra avdelningen och 
vill gärna vara med och utveckla det hela till att bli en 
mer aktiv grupp där fler upptäcker att det finns hjälp, 
goda råd att ta del av. 

Nu som pensionär känner jag att det skulle passa bra 
att engagera sig i styrelsearbete igen. Är med i västra 
avdelningens uppfödargrupp samt en av avdelningens 
revisorer. Har även varit revisor i CS några år.  

Arbetslivet har jag tillbringat i Göteborgs stads 
utbildningsförvaltning, avslutade med guldklockan ett 
par år innan pension! De sista åren var jag enhetschef 
inom serviceorganisationen på gymnasieområde 
Lindholmen. 

Johanna Bäckström - Suppleant 
Jag heter Johanna Bäckström. Jag är född och 
uppväxt i Kalix 1972, där jag har levt med häst och 
hund hela min uppväxt. Mina föräldrar startade 
Solstrimmans Kennel som jag numera ingår i. Kenneln 
startade 1977 med Golden Retriever samt Finsk 
Stövare.  

Jag har varit aktiv med hundarna hela livet 
tillsammans med mina föräldrar och har även 
haft Grand Danois, Bichon Havanais och 
skaffade min första Storpudel 2021 som numera 
har utökat sig till 3 st.  
Hela mitt yrkesverksamma liv har jag ägnat åt 
djur, hästar, hundar, butik och numera 
hundfrisör. Vi är aktiva med våra hundar som vi 
ställer ut, tränar jakt, lydnad, åker på 
hundutställningar samt bedriver avel och 
uppfödning.  

Styrelsearbete är inget nytt för mig då jag suttit 
i olika styrelser, Kalixortens ridklubb, Kalix 
Kennelklubb samt Stråkanäs 4H Klubb. Numera 
sitter jag som ledamot i Kalix Kennelklubb och i 
dess utställningskommitté.  

Pudlarna har tagit hela min familj och omgivning 
med storm och jag känner att jag vill bidra med 
min positiva energi. Eftersom jag är nyfiken och 
vill lära mig mer om pudeln och jag har 
styrelseerfarenhet så hoppas jag att kunna 
bidra i arbetet i Svenska Pudelklubben. Då mina 
föräldrar har varit aktiva i olika styrelseuppdrag 
så är jag medveten vilket ansvar och hårt arbete 
det är, jag ser det som ett ärofyllt uppdrag att 
vara med och arbeta i en styrelse.  
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Mariana Näslund Blixt - Suppleant 
Mitt namn är Mariana Näslund Blixt.  Jag är uppvuxen 
med hundar dels i hemmet men också nära min 
mammas kusin Sivert Strandbergs kennel Ferradalen. 
Sivert startade 1957 kennel Ferradalen där stamtiken 
Silvergårdens Lottie-Lill (Lottie), en svart dvärgpudel, 
ägdes av min mamma.  

Efter pudel hade vi i familjen olika hundraser men min 
första egna hund var en tigrerad boxer. Han var mest 
som sällskapshund men med honom provade jag även 
på lite lydnad och hundutställning. Sedan 2004 har jag 
bara haft toy- och dvärgpudel i olika färger, mest svart 
men även vit, aprikos och brun. Stor del av min fritid 
har jag sedan 2004 ägnat åt mitt stora intresse, 
hundutställningar. 

År 2020 frågade Sivert om jag skulle vilja bli delägare i 
kennel Ferradalen vilket jag med glädje tackade ja till. 
Att bli delägare i kenneln gav mig ytterligare en 
dimension i att utveckla mitt stora intresse för hundar 
och då speciellt pudel. Dessutom i samarbete med en 
så erfaren uppfödare. Jag bor tillsammans med min 
sambo Stephan Styfberg på Värmdö och vi har nu 
specialiserat oss på uppfödning av toypudlar. I 
familjen har vi för närvarande 4 svarta toypudeltikar.  

Jag har under ett par omgångar varit engagerad i 
Roslagssektionen (Mellansvenska avdelningen) och 
tycker nu att det skulle vara jätteroligt om jag fick 
möjligheten att vara med i pudelklubbens 
centralstyrelse.  

Om jag skulle bli invald i styrelsen tror jag att jag skulle 
kunna bidra med min vana att både privat och i arbetet 
ha arbetat i olika styrelser med olika positioner. Jag 
har ett intresse för föreningsliv och tycker att det 
skulle vara särskilt roligt att få arbeta på en mer 
övergripande nivå med mitt stora intresse för den 
fantastiska allroundhunden pudel. Jag tycker att de 
mål och de verksamheter som pudelklubben arbetar 
för är jätteviktiga och vill gärna bidra i det arbetet. Jag 
hoppas att fler ska få vara med om upplevelsen att ha 
en pudel som familjemedlem.  

Carina Kinde - Suppleant 
Mitt namn är Carina Kinde och är 58 år ung. Jag bor i 
Herrljunga med sambo och mina 3 storpudlar. Jag är 
född och uppvuxen med pudlar dock dom mindre 
storlekarna. 1991 flyttade den första storpudel in i mitt 
hem för att sen utökas med en vit hane som blev 
starten med min vita resa. I många år hade jag bara 
hanar för att sen 2017 skaffa min första tik inför min 
start på egen uppfödning. 2020 föddes min första kull. 
Jag föder upp i litet skala med mål på rastypiska och 
sunda pudlar som kan bidra till rasen. 

Jag har suttit/sitter i västra styrelse sen 4 år tillbaka. 
Där är jag sammankallande i uppfödarkommiten. Jag 
brinner för att utveckla och utbilda inom detta 
område. Jag startade även upp med mentorerna i 
västra avdelning. Jag har även hand om priser o 
sponsorer till utställning. 

Jag var med och startade upp RUU för snart 4 år 
sedan, då vi där övergick från kloka gummor till 
mentorer från hela pudelklubben. Och anordna 
föreläsningar. Och även här får jag bidra med det jag 
brinner för. 

Som person gillar jag att lära och utveckla mig. Och att 
driva saker framåt med en positiv anda vilket jag ser 
fram att få bidra med i CS. 

Helén Hettinger – Revisor 
Jag och min man bor i Lomma som ligger vid havet 
norr om Malmö. Jag är 66 år och är utbildad socionom 
och har under nästan hela mitt yrkesverksamma liv 
arbetat inom socialtjänsten. 

Vi köpte vår första toypudel 2010 och där började 
intresset för pudel och utställning. Några år senare 
köpte jag en dvärgpudel från Italien som vi ställde ut 
och tog valpar på under prefixet Hettyhills kennel. Vår 
första valpkull föddes 2019 och därefter har vi haft 6 
valpkullar och fler kommer det att bli. Jag har gått 
Svenska Kennelklubbens uppfödarutbildning och går 
nu pudelklubbens.  

Från min första valpkull fick jag dvärgpudeln Ewy som 
blev champion i Sverige och flera länder i Europa samt 
har många fina titlar I stamtavlan. Ewy har även visat 
på pudelns mångsidighet, hon tävlar i agilityklass 3 
och är snart agilitychampion. 

Jag tillhör Södra avdelningen där jag tidigare haft 
uppdrag som revisorn. Nu ser jag framemot att kunna 
bidra med mina kunskaper och engagemang som 
revisor för Centralstyrelsen.



 

Proposition angående nya stadgar för Svenska Pudelklubben 

Bakgrund: 
Svenska Kennelklubbens (SKK) centralstyrelse antog den 13 november 2024 nya typstadgar för rasklubbar och 
specialhundklubbar inom SKK-organisationen. Dessa nya typstadgar trädde i kraft den 1 januari 2025. 

Med anledning av detta har Svenska Pudelklubbens centralstyrelse har utarbetat ett stadgeförslag som är 
anpassat till de nya typstadgarna. 

Förslag: 
Svenska Pudelklubbens centralstyrelse föreslår att Pudelfullmäktige beslutar att: 

1. Fastställa det nya stadgeförslaget i enlighet med de av SKK antagna typstadgarna. 

2. Ge centralstyrelsen i uppdrag att anmäla de fastställda stadgarna till SKK för formellt godkännande. 

3. De nya stadgarna ska träda i kraft omedelbart efter att de godkänts av SKK. 

Motivering: 
Genom att anta det nya stadgeförslaget säkerställer Svenska Pudelklubben att dess stadgar är i 
överensstämmelse med SKK:s riktlinjer och att klubbens verksamhet bedrivs enligt de föreskrifter som gäller 
för rasklubbar och specialhundklubbar inom SKK-organisationen. 

Centralstyrelsen föreslår därför att Pudelfullmäktige beslutar enligt ovanstående förslag. 

Stockholm 2025-04-12 

Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse 

Maria Dellham 

Sida  av 42 43
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Beatrice U[erström  Maria Dellham   Marika Pontén 
 

Anne[e Sundell 
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Slutord 
Ännu e& år har passerat och den här gången har 
det inte varit likt något annat. Som vi skrev i början 
av denna verkamhetsberä&else så kommer vi för 
all>d a& minnas 2020 som året då hela världen 
stannade upp. Pandemin har påverkat oss alla men 
vi tar oss framåt >llsammans. 
Vi som förening samarbetar och utvecklas 
kon>nuerligt.  Det är tekniken som för oss framåt 
då de flesta fysiska ak>viteterna har ersa&s av  
webbinarium och digitala möten. 

 

 

Vi ser framemot a& kunna träffas, ha givande 
diskussioner och ak>viteter men även behålla de 
digitala verktygen vi nu använder. När vi >&ar 
>llbaka på år 2020 är vi enormt tacksamma över 
a& ni trots motgångar engagerat er i vår klubb och 
inte ge& upp utan tänkt om och tänkt framåt. 
Tack! 
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Interna?onella kontakter  
Den Nordiska pudelkonferensen genomfördes under 
året och Fredrik Nilsson deltog från Sverige. Några av 
ämnena som diskuterades var avel mellan storlekarna, 
flerfärgade pudlar, mätning på utställning, cacib på toy 
och delning av färgerna på utställning. En mycket 
givande helg. 
Det har även förts diskussioner i gruppens gemen-
samma Facebook-grupp under året.  

Kennelfullmäk?ge  
Lena Petri, Maria Dellham och Fredrik Nilsson deltog 
som SPK:s delegater på Svenska Kennelklubbens 
fullmäk.gemöte (KF) som genomfördes 23-24 
september 2023, på Arlandastad, Stockholm.  

Specialklubbsgrupp 
Inför KF bildade några av specialklubbarna en grupp och 
sa[e upp gemensamma mål. Flertalet är från 
sällskapshundsklubbar och samarbetet gör a[ man får 
ökade möjligheter a[ påverka frågor som drivs 

gemensamt. Det ger också stor möjlighet .ll utbyte av 
erfarenheter, vilket är av väldigt stor vikt för vår klubb.  
Gruppen fortsä[er a[ samarbeta och digitala möten är 
inbokade för 2024. 

Ekonomi  
Medlemsantalet har ökat y[erligare under 2023 vilket 
också innebär a[ intäkterna ökat.  
Annonseringen i Pudelny[ har minskat under året. Vi 
kan konstatera a[ intresset för a[ annonsera är lågt. 
Tidningen är fortsa[ populär hos våra medlemmar och 
vi arbetar ak.vt med a[ göra den så innehållsrik och 
varia.onsrik som möjligt. 
Försäljningen i vår webbshop fortsä[er a[ vara hög och 
flera nya omtyckta varor har kommit in i vår shop. Vårt 
klipphäge är väldigt populärt. 
Årets stora kostnader har varit Pudelna.onalen och 
Pudel-SM. 
För mer informa.on om ekonomin hänvisar vi .ll 
Balans- och Resultaträkning, .digare i de[a dokument.

Slutord 
Centralstyrelsen vill tacka för e[ fantas.skt år med mängder av ak.viteter runt om i vårt avlånga land. Avdelningar, 
sek.oner, ombud och engagerade medlemmar har möjliggjort a[ vi får visa upp vår fantas.ska mångsidiga ras som är 
så posi.v! Med fyra storlekar, fem färger och otaliga frisyrer så har pudeln någon.ng för alla smaker!
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        Proposition 
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TACK
 alla som deltagit på 

Pudelfullmäktige 2024
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